
Komárom Város Polgármesteri Hivatala 
Komárom, Szabadság tér 1. Tel.541-300. 
 
Szám: 81-    /2006. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült Komárom Város Képviselő-testülete 2006. december 22-én megtartott ülésén. 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
  Dr. Szeidl Bernadett aljegyző 
  valamint a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint 
  illetékes munkatársai 
 
 
Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket. Megállapítja, 
hogy az ülés határozatképes, jelen van 18 fő képviselő. 
A bizottsági ülésen elhangzottak figyelembe vételével a 46. és az 57. sorszámmal jelzett 
előterjesztéseket javasolja napirendről levenni. Javasolja napirendre venni a Teletank Kft. 
kérelmét. 
Javasolja továbbá, hogy a „Tájékoztató a diák autóbuszbérletek 2006. évi támogatásáról” 
című napirendet a helyi autóbusz közlekedés díjtételeiről szóló előterjesztéssel együtt 
tárgyalják. Ugyancsak együtt javasolja tárgyalni a „Selye János Kórház beszámolója 
működéséről, (járó- és fekvőbeteg ellátás helyzete, feladatai” és „Az egészségügyi 
ellátórendszer struktúra átalakításának támogatására kiírt pályázattal kapcsolatos további 
teendők” című előterjesztéseket. 
 
NAPIREND: 
 
1., A Képviselő-testület által megállapított intézményi térítési díjakról és 

nyersanyagnormákról szóló önkormányzati rendeletek felülvizsgálata és estleges 
módosítása.    
Előadó: Zatykó János polgármester 

                    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
2.,  A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos helyi közszolgáltatásokról  önkormányzati 

rendelet –tervezet.         
Előadó: Zatykó János polgármester 

                    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
3.,  A Képviselő-testület ár-megállapítási hatáskörébe tartozó árakra, díjakra (helyi autóbusz 

közlekedés, fűtés-, használati melegvíz, víz, csatornadíjak, temető szolgáltatási díj) 
önkormányzati rendeletek felülvizsgálata és módosítása.   
Tájékoztató a komáromi antennarendszerről, a 2007. évi antennadíj mértékére javaslat. 
Előadók: Zatykó János polgármester       
           Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

             
4.,  Rendelet-tervezet az önkormányzati tulajdonú bérlakások 2007. évi lakbérének 

megállapítására.           
Előadó: Zatykó János polgármester 

                    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
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5.,  Komárom „Városkapu” településrendezési terv jóváhagyása. (rendelet –tervezet)  
Előadó: Zatykó János polgármestert 

                    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
6., Rendelet-tervezet a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. 

törvény, valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi 
XXXI. törvény helyi végrehajtásáról szóló 2005. évi 25. számú (X. 21.) önkormányzati 
rendelet módosításáról. 
Előadó: Zatykó János polgármester       
         Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 
7., Rendelet-tervezet Komárom város 2006. évi költségvetése III. negyedéves módosítása.            

Előadó: Zatykó János polgármester       
        Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 
8., a., Selye János Kórház beszámolója működéséről, (Járó- és fekvőbeteg ellátás helyzete, 
     feladatai.)           
     Előadók: Dr. Schlezák Judit kórházigazgató 
                    Dr. Rókai László rendelőintézet vezető 
                    Némedi Józsefné kórház gazdasági igazgató 
 
    b., Az egészségügyi ellátórendszer struktúra átalakításának támogatására kiírt pályázattal 

kapcsolatos további teendők.         
      Előadó: Zatykó János polgármester 
 
 
9., Komárom város Képviselő-testülete 2007. I. féléves munkaterve meghatározása 

Előadó: Zatykó János polgármester 
                   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
10., Beszámoló a közbeszerzési eljárások végrehajtásáról, azok végeredményéről,  

összegzéséről. 
      Előadó: Zatykó János polgármester        
                    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
11., Beszámoló Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás és munkaszervezete 2006. 

II.féléves munkájáról, a Társulás Tanács döntéseiről, azok végrehajtásáról.  
       Előadó: Zatykó János polgármester 
                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
12., Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról,  a két ülés közötti fontosabb 

eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati  beruházások állásáról, 
az önkormányzat likviditási helyzetéről, a bizottságok  munkájáról, döntéseiről. 
Előadó: Zatykó János polgármester       
  

14., E g y e b e k. 
 
a/ Tájékoztató a 2006. évi iskolatej programról.       
Előadó:  Zatykó János polgármester 
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b/  Intézményvezetői álláshely meghirdetése.     

Előadó: Zatykó János polgármester 
 
c/  A Komáromi 2555/1 és a 034 hrsz-ú ingatlanok átvétele. 

Előadó: Zatykó János polgármester       
        Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 
d/  Csonka Gábor komáromi lakos telek-kiegészítés iránti kérelme.   

Előadó: Zatykó János polgármester 
                   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
e/  Az Ipari Park csapadékvíz elvezetéséhez szükséges területek megvétele. 
  Előadó: Zatykó János polgármester 
                   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
f/  Utazás 2007. Kiállításon részvétel. (Megyei Önkormányzat támogatás iránti kérelme.) 

Előadó: Zatykó János polgármester  
 
g/  Komáromi „Tűzvédelemért” közalapítvány alapító okirata módosítása. 

Előadó: Zatykó János polgármester 
 
h/  A Magyar Máltai Szeretetszolgálat Játszótér- és Játszóház Programjának 

megvalósíthatósága Komáromban       
Előadó: Zatykó János polgármester 

                   Dr. Szeidl Bernadett aljegyző 
 
i/  K-EMÖ Szakiskola és Szakközépiskola kérelme.     

Előadó: Zatykó János polgármester 
 
j/  Az Önkormányzati Intézmények Gazdasági Hivatalához tartozó intézmények  

takarításának átszervezése.        
Előadó: Zatykó János polgármester 

 
16., Kérdések, bejelentések. 
 
- A Képviselő-testület a javasolt tárgysorozatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
1. Napirendi pont:  A Képviselő-testület által megállapított intézményi térítési díjakról és 

nyersanyagnormákról szóló önkormányzati rendeletek felülvizsgálata 
és estleges módosítása.    

 
Előadó: Zatykó János polgármester 

                  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi, az Ügyrendi és az Egészségügyi 
Bizottság. A bizottságok a rendelet-tervezeteket elfogadásra ajánlják. A humán intézmények 
esetében a nyersanyagnormák emelkedése 5,2 %-os.  
 



 4 

Míg a térítési díjak esetében a 2. sz. változatot ajánlották elfogadásra a bizottságok. Az 
oktatási intézmények esetében az étkezési nyersanyagnormák és a térítési díjak javasolt 
növekedése 6 %. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a díjnövekedést 
támogatta és javasolta megvizsgálni, hogy a szociális intézményben élő rászorulók 
támogatására van-e lehetőség. A szociális otthonban lakók a nyugdíjuk 20 %-át kapják meg 
költőpénznek. A jövőben az egészségügyi szolgáltatásokért fizetni kell, ezért felmerül annak 
lehetősége, hogy a 20 %-os zsebpénz nem lesz elegendő. Javasolja, hogy ezt a lehetőséget 
vizsgálják meg, hogy a szociális otthonban lakókat támogatni tudják. 
Az oktatási intézmények díjtételei emelkedését a bizottságok támogatták. Az alkalmazottak 
étkezési díját az inflációnál magasabb összeggel emelték. Köztudott, hogy a közalkalmazottak 
bérét befagyasztották,- mi indokolta, hogy az ott dolgozók étkezését az inflációnál magasabb 
mértékben emelték? 
 
Zatykó János: Egyetért azzal, hogy a hivatal vizsgálja meg a támogatás lehetőségét, de jelzi, 
hogy az intézményben lakóknak eddig is tudtak támogatást adni. Egyetért azzal, hogy a 
hivatal a támogatási lehetőségeket vizsgálja meg. 
 
Dákai József: A szociális ágazat alkalmazottai részére a térítési díjak valóban kicsit jobban 
emelkednek, ennek azaz oka, hogy eddig kedvezményt kaptak a térítési díjra vonatkozóan. A 
nyersanyag érték 100 %-át nem fizették meg. Ha kedvezményt adnak, akkor annak terhei 
egyrészt az önkormányzatot terheli, valamint az ÁFA teher is plusz kiadásokba kerülnek. Ezt 
a kedvezményt már az oktatási ágazatban is megszüntették. Az alkalmazottak csak a 
nyersanyag díj + ÁFÁ-t fizetik meg. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Kéri, számolják ki, hogy milyen plusz költséggel járna az 
önkormányzatra nézve ennek a kedvezménynek a biztosítása. 
 
Dákai József: Havi szinten 200 Ft-ot jelent az emelkedés mértéke, tehát ez nem jelent nagy 
terhet az alkalmazottaknak. 
 
Dr. Mészáros Gyula: Az óvodai nevelők 251 Ft-ot fizetnek a háromszori étkezésért, a nem 
napközis nevelők ellátása 378 Ft. A napközis nevelők ebéd ellátása 216 Ft/fő.  
 
Zatykó János:  Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a rendelet-tervezet 2. változatáról. 
 
- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
Komárom Város Képviselő-testülete  
2006. évi 31. számú (XII.23.)  
önkormányzati rendelete: 
 
      - a személyes gondoskodást nyújtó szociális 
      ellátások térítési díjáról. 
 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.) 
 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzanak az oktatási intézményekben alkalmazandó 
nyersanyagnormákra vonatkozó rendelet-tervezetről. 
 



 5 

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
Komárom Város Képviselő-testülete 
2006. évi 32. számú (XII.23.) 
önkormányzati rendelete: 
 
      - az oktatási intézményekben alkalmazandó 
      élelmezési nyersanyag normákról és térítési 
      díjakról. 
 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.) 
 
 
2. Napirendi pont:  A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos helyi közszolgáltatásokról  

önkormányzati rendelet –tervezet.     
      
Előadó: Zatykó János polgármester 

                             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: Az előterjesztést tárgyaló bizottságok véleménye a kiegészítő anyagban 
megtalálható. Lakossági bejelentés alapján a Közigazgatási Hivatal törvényességi észrevételt 
tett a rendelet-tervezettel kapcsolatban. A Közigazgatási Hivatallal történt egyeztetés után 
olyan rendelet-tervezet került a Képviselő-testület elé, amely a bizottságok szerint is 
elfogadható, támogatható. Közigazgatási Hivatal is belátta, hogy törvényességi hiányosságok 
miatt adódtak problémák a hulladékszállítási rendelettel kapcsolatban, ezért a 
szakminisztériumnál kezdeményezik a hulladékgazdálkodási törvény megváltoztatását.  
 
Győri István: Az ármegállapításokkal kapcsolatban a Pénzügyi Bizottságnak volt egy olyan 
javaslata, hogy a rendelet-tervezetekben az önkormányzat fogalmazza meg, hogy fenntartja 
magának a jogot arra, hogy – amennyiben erre törvényi lehetőség van – évente két 
alkalommal módosíthatja a saját hatáskörébe tartozó árakat. 
A bizottságok 2007. áprilisi ülésükön szeretnék áttekinteni a város hulladékgazdálkodási 
helyzetét. Ennek az előterjesztésnek a tárgyalásakor lehet olyan átfogó feladatokat 
meghatározni a város egész területére vonatkozóan, amelyek tovább javíthatják a 
szolgáltatással kapcsolatos városi helyzetet. 
 
Dr. Szöllősy Ferenc: A rendelet-tervezetekkel kapcsolatban elhangzott megjegyzést egy 
határozatban lehetne megfogalmazni 
 
Géringer László: A Műszaki Bizottsági ülésen az is elhangzott, hogy hozzanak határozati 
javaslatot arra vonatkozóan, hogy a Polgármesteri Hivatal vizsgálja meg annak lehetőségét és 
anyagi vonzatát, hogy a 60 év feletti komáromi lakosok részére a díjfizetést elengedik. 
 
Dr. Szöllősy Ferenc: A keletkezett hulladék mennyiségét nem az évek határozzák meg, a 60 
év felettiek részére a díjfizetés elengedése igazságtalan és a központi jogszabályoknak sem 
felel meg. A Képviselő-testület 2007. I. félévében foglalkozik majd közszolgáltatások után 
fizetendő díjakkal kapcsolatban lakossági támogatás és a kompenzálás lehetősége 
kidolgozásával. 
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Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az előterjesztés 6. oldalán szerepel, hogy az AVE Tatabánya 
Rt. felajánlotta, hogy az egyedülálló nyugdíjasok hulladékkezelési díjának fizetését azzal 
támogatja, hogy részükre 20 l/év hulladékmennyiség kedvezményt biztosít. Kedvezményt 
biztosíthatnának a 60 év feletti, egyedül élő személyeknek. Vizsgálják meg, hogy a 
kedvezmény biztosítása milyen terhet róna az önkormányzatra. 
 
Dr. Molnár Attila: Meg kellene találni a legigazságosabb megoldást. Igaz, hogy működik a 
kompenzálási rendszer rászorultsági alapon, egy-két személyes háztartásnál igénybe vehető a 
kedvezmény. A kiegészítő anyagban is szerepel, hogy szeretnék, ha ez a téma újra Képviselő-
testület elé kerülne. Az anyagban szerepel, hogy akár a kommunális adó bevezetése 
lehetőségét is megvizsgálhatják, és ekkor lehet rendezni azt a kérdést, hogy mely rétegnek 
kíván támogatást nyújtani az önkormányzat. Kéri, hogy a munkatervben is szerepeltessék 
április hónapban ezt a napirendet. 
 
Zatykó János: Két éve működik az a támogatási rendszer, mely a támogatás nagyságrendjét 
nem életkorhoz köti, hanem a nyugdíjminimum bizonyos százalékához. Aki ennek a 
feltételnek megfelelt, 4.500 Ft-os támogatásban részesültek 2006-ban. Nem ért egyet ahhoz, 
hogy a támogatás életkorhoz kössék, mindig a rászorultsági elvet, jövedelmi viszonyokat 
vegyék figyelembe. 
 
Győri István: A rendelet-tervezet 17. oldalán szerepel a hulladékszállítási díjszállítás. A 
környezetbarát zsák esetében az űrtartalom 80 liter. 
 
Zatykó János kéri, szavazzanak a rendelet-tervezetről. 
 
 
- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
Komárom Város Képviselő-testülete 
2006. évi 33. számú (XII.23.)  
önkormányzati rendelete: 
 
      - a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos 
      helyi közszolgáltatásról. 
 
 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.) 
 
 
Dr. Szöllősy Ferenc elmondja, a Műszaki Bizottság határozati javaslat módosítására tett 
javaslata a kiegészítő anyagban szerepel, melyet javasolja kiegészíteni a díjfizetési 
kötelezettségek támogatási rendszere vizsgálatával is. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
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213/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 
  A Képviselő-testület elrendeli, hogy a Polgármesteri Hivatal készítsen előterjesztést a 

város hulladékgazdálkodási helyzetéről. Az előterjesztés térjen ki az illegális hulladék 
lerakások helyzetére, a kommunális adó bevezetése lehetőségére, a hulladékudvar 
kialakítása feltételeire, továbbá az üdülőterületek hulladékszállítása megoldására.  

 
   Határidő:   2007. áprilisi testületi ülés 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 
214/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 
  A Képviselő-testület fenntartja a jogot, hogy 2007. évtől kezdődően évente két 

alkalommal vizsgálja felül az ármegállapítási hatáskörébe tartozó árakat, díjakat és 
szükség szerint azok módosításáról döntsön. 

 
   Határidő:   folyamatos 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 
 
3. Napirendi pont: A Képviselő-testület ár-megállapítási hatáskörébe tartozó árakra, 

díjakra (helyi autóbusz közlekedés, fűtés-, használati melegvíz, víz, 
csatornadíjak, temető szolgáltatási díj) önkormányzati rendeletek 
felülvizsgálata és módosítása.   
Tájékoztató a komáromi antennarendszerről, a 2007. évi antennadíj 
mértékére javaslat. 

 
Előadók: Zatykó János polgármester  
               Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

    
   /Előterjesztések a jegyzőkönyvhöz mellékelve vannak./ 
 
  

a., Javaslat Komárom Város helyi autóbusz közlekedésének 2007. évi tarifaemelése 
mértékére és a finanszírozás feltételeire. 

 
  
Zatykó János: Tájékoztatásul elmondja, hogy 2006. évben már történt egy díjemelés, ezért  az 
ÁFA növekedése miatt újabb díjemelést nem alkalmaznak. A rendelet-tervezet a 2006. 
szeptemberi és a 2007. évre vonatkozó ÁFA emeléseket foglalja magába. Az előterjesztést 
tárgyaló bizottságok a rendelet-tervezetet elfogadásra ajánlották azzal, hogy a régi rendelet 
helyett egy újat alkossanak. 
Kérdés, észrevétel nincs, kéri szavazzanak a rendelet-tervezetről. 
 
- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 17 igen, 1 nem szavazattal elfogadja. 
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Komárom Város Képviselő-testülete 
2006. évi 34. számú (XII.23.) 
önkormányzati rendelete: 
 
     - a menetrend szerinti helyi autóbusz közlekedésről 
     és annak díjtételeiről szóló 1992. évi 8. számú (II.04.) 
     önkormányzati rendelete módosításáról. 
 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.) 
 
 
      b., Tájékoztató a diák autóbuszbérletek 2007. évi támogatásáról. 
 
 
Zatykó János: Mindegy 1200 tanulót támogattak ebben a rendszerben. A diákbérlet 410 Ft, 
melyből az önkormányzat 300 Ft-ot magára vállalt.  
 
Dr. Mészáros Gyula: Az Oktatási Bizottság kezdeményezte, hogy 2007. évben is kerüljön 
megvalósításra ez a támogatási mód. Korábbi években is lehetőséget biztosítottak a komáromi 
tanulók számára, hogy helyi bérlettel utazhassanak. A támogatási rendszer a Szent Imre 
iskolára és a középiskolákra, alapítványi iskolákra is vonatkozik. 
 
Dömötör Andrásné: Véleménye szerint ez az önkormányzat részéről ez egy jó támogatási 
forma. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
215/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

1. A Képviselő-testület a diák autóbuszbérletek 2006. évi támogatásáról szóló 
tájékoztatót elfogadja. 

2. A Képviselő-testület 2007. évben az általános- és középiskolás diákok havi 
autóbuszbérletéhez 300 Ft-ot biztosít tanulónként, az ehhez szükséges  5 M Ft-ot a 
2007. évi költségvetésben biztosítja. 

 
   Határidő:   azonnal, ill. a 2007. évi költségvetés elfogadása 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 
 c., Rendelet-tervezet a távhő-szolgáltatásról szóló 2005. évi 23. számú (IX.23.) 
      önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
 
Zatykó János: Az előterjesztés tárgyalta az Ügyrendi, a Műszaki és a Pénzügyi Bizottság. A 
bizottságok a rendelet-tervezetet elfogadásra ajánlják. Az előterjesztés szerint emelkedne a 
lakossági fűtés és a melegvíz szolgáltatás hődíja. Az alapdíjak változatlanul maradnának. 
Eddig a támogatást a távhőszolgáltatók kapták, január 1-től pedig a lakosság, 
jövedelemviszonyok alapján.  
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Sárai János: A Távhő Kft. Felügyelő Bizottsága az előterjesztést megtárgyalta, az előterjesztés 
javaslatát tartalmazza. Emlékezteti a Képviselő-testületet, hogy a tavaszi választások 
kampányában azt ígérték, hogy nem lesz gázáremelés. A Távhő Kft. Felügyelő Bizottságának 
nem lehet más feladata, csak az, hogy a fűtési rendszer mindig működjön. A Felügyelő 
Bizottság mást nem tehet, mint azt, hogy javasolja, hogy a 28 %-os áremelésre tett javaslatot 
elfogadásra ajánlja. 
 
Zatykó János: A távhődíj esetében a támogatás formája változik. Eddig a távhőszolgáltató 
kapta a támogatást, most a lakosság. A mindenkori kormányok eddig mintegy 700 milliárd 
forint támogatást adtak a távhőszolgáltatóknak. Ezt a jövőben nem tudják felvállalni. A 
támogatási rész mintegy 100 milliárd forinttal csökken. Lesz, akinél nem változik a díj, de aki 
93.905 Ft-nál többet keres, ott lesz emelkedés. 
 
Sárai János: Ettől függetlenül az árak emelkednek. A Távhő évente 24 M Ft bérleti díjat fizet 
a Frigyes laktanyai fűtőműért. El lehetne azon gondolkodni, hogy a fűtőművet a Távhő Kft-be 
apportálják, így a távhődíjat csökkenthetnék. 
 
Zatykó János: Természetesen az összes társulásnál meg lehetne ezt a kérdést vizsgálni. 
 
Dr. Molnár Attila: Komáromban a díjemelés mértéke még mindig szolidabb, mint a környező 
városoknál. A családi házban élők jogosan vethetik fel, hogy ők nem kapnak támogatást, de 
véleménye szerint egészen más egy tömblakásban fizetni a díjat, hiszen itt nem lehet 
szabályozni a fogyasztást. Kéri, hogy vizsgálják meg annak lehetőségét, hogy - akár bérleti díj 
emelésével – hogyan tudják megoldani, hogy a távfűtéses lakásban élők helyzetét 
megkönnyítsék. 
 
Zatykó János: A támogatási rendszer alapján a legrászorultabban esetében nem emelkednek a 
díjak. Piacgazdaság van az országban, ezért a beszerzési árat meg kell fizetni. 
 
Győri István: Most nem tudják azt megmondani, hogy a városban a távhőszolgáltatást igénybe 
vevő családok milyen támogatásban részesülnek, hiszen ezek az adatok nem állnak 
rendelkezésre. Javaslata, hogy a fűtési idény lezárását követően kerüljön egy elemzés a 
Képviselő-testület elé, amikor konkrét számlák, támogatások ismeretében kiderül, hogy 
ténylegesen milyen hatással volt a díjemelés a lakosságra. 
Nem szerencse kérdése, hogy Komáromban kisebb mértékű volt a díjemelés. Ez annak a 
következménye, hogy az előző Képviselő-testületek a távhőszolgáltatásra mindig nagy 
figyelmet fordítottak és olyan technikai állapotba hozatták a szolgáltatást, melyek ma 
korszerűnek minősíthetők, megfelelő hatásfokúak. 
Egyetért azzal, hogy a bérleményeket adják a társaságok tulajdonába, de ettől a költségek nem 
csökkennek, hanem növekednek, hiszen ezek az eszközök amortizációs költségként jelennek 
meg a társaságoknál. Az amortizációs kulcsot pedig a társaságoknak el kell számolnia. 
Javasolja, hogy az előterjesztést fogadja el a Képviselő-testület. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A 24 Óra Napilap kigyűjtötte, hogy mely városokban a 
legmagasabb a távhődíj. Nyergesújfalu után Komárom a második város, ahol a legmagasabb a 
távhődíj. A napilapnak nyilatkozó szakember szerint az áremelésekre azért kerül sor, mert 
törölték a gázár támogatást. Javasolta, hogy létesüljön egy alap, melyből a támogatási 
sávhatárok  szélesíthetők.  Ezen a Képviselő-testületnek el kellene gondolkodni. 
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Győri István: A cikkben az is szerepel, hogy a 2006. év eleji árakról van szó, melyek már nem 
felelnek meg a valóságnak, hiszen Komáromban év közben nem volt távhődíj emelés, holott 
szinte az összes település emelt árat augusztusban. 
 
Sárai János: A tömblakások földszinti lakásai hidegek, az emeletiek pedig mindig 
melegebbek. Ha a Távhő Kft. elindulhatna egy olyan irányba, hogy ez a rendszer 
megváltozzon, akkor a lakosság közérzete jelentősen javulna.  
 
Nagy Zoltán: Össze lehet hasonlítani különböző városok adatait, de a fajlagos költségek nem 
azonosak egy-egy városban. 
 
Győri István: Át kell alakítani kétcsöves, szabályozható rendszerré a vezetékeket azért, hogy a 
fűtést szabályozni tudják. Ebben az évben indult a panelplusz program, melynek kapcsán 
lehetett pályázni a fűtés korszerűsítésre. Komárom városban egyetlen épület pályázott. Az 
épület átalakítása megtörtént.  
 
Magántulajdonú lakásoknál a tulajdonos akarata ellenére nem lehet semmiféle munkát 
elvégezni. Nem az önkormányzatnak van szükséges a rendszer átalakítására, hanem annak, 
aki mindenféle módon akadályozza azt.  
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A támogatási sávhatárok szélesítését jó ötletnek tartja. 
 
Zatykó János: Ennek lehetőségét meg lehet vizsgálni, de még nem tudják, hogy a díjemelés 
miként érinti a lakosságot.  
 
Hajnal Nándor: A Csokonai u. 13. szám alatti 15 db lakás pályázatott a fűtéskorszerűsítés. Az 
átalakítás eredménye döbbenetes, 55 %-kal kevesebb a fogyasztás úgy, hogy a szigetelés és a 
nyílászáró csere nem történt meg. A lakások magántulajdonúak, ha a lakosság ezt nem 
hajlandó elvégezni, akkor a korszerűsítést csak a kazánok terén tehetik meg. 
 
Dömötör Andrásné: Amíg az emberek fejében nem történik szemléletváltás és nem lesznek 
rákényszerülve, hogy lehetőséget adjanak arra, hogy a szabályozás az otthonaikban 
megtörténjen, addig folyamatosan feleslegesen adhatják a támogatást. Hiába korszerű a 
távhőszolgáltatás, ha az otthonok nincsenek ellátva egyedi mérőeszközökkel.  
 
Horváth Gyula: Véleménye szerint a vezetékek mentén is rengeteg energiát veszítenek. 
 
Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A korszerűsítés lakásonként mennyi önerőt vett igénybe? 
 
Zatykó János: Az összes ráfordítás 1,2 M Ft, melyből 400 E Ft-ot az állam, 400 E Ft-ot az 
önkormányzat, 400 E Ft-ot pedig a lakosság biztosít. 
 
Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Véleménye szerint jobban propagálni kell ezt a lehetőséget a 
lakosság részére. 
 
Zatykó János: A lakóközösségek vezetőit összehívták és a panel programról mindent 
elmondtak részükre. 
 
Dr. Konczer Erik: Az eredmények ismeretében felvilágosító kampányba kell kezdeni, hogy 
minél többen igénybe vegyék ezt a lehetőséget. 
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Dr. Szöllősy Ferenc: Javasolja, hogy a Képviselő-testület határozati javaslatban fogadja el, 
hogy a fűtési szezon lezárását követően a testület elé kell terjeszteni egy értékelést, hogy 
mennyiben érintette a lakosságot a fűtési szezonban az áremelkedés és az üzemeltetés. 
Határozati javaslatba kell foglalni továbbá, hogy a távhő által a rendszer tulajdonosának, az 
önkormányzatnak fizetendő bérleti díj csökkentése lehetőségét vizsgálja meg a Polgármesteri 
Hivatal, illetve más szerződési konstrukció lehetőségét, hiszen 2007. január 1-től a vagyoni 
jogok átadását és hasznosítását illetően új szabályok érvényesülnek.  
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a rendelet-tervezetről. 
 
- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 14 igen, 2 nem, 2 tartózkodás szavazattal 
elfogadja. 
 
Komárom Város Képviselő-testülete 
2006. évi 35. számú (XII.23.) 
önkormányzati rendelete: 
 
      - a távhőszolgáltatásról szóló 2005. évi 23. 
      számú önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.) 
 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület jegyző úr által ismertetett határozati 
javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
216/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

1. A Képviselő-testület felkéri a Távhő Kft-t és a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 2006-
2007. évi fűtési idény lezárását követően értékelje, hogy az áremelés hogyan 
érintette a lakosságot. 

 
2. A Polgármesteri Hivatal vizsgálja meg, hogy a Távhő Kft. által az önkormányzatnak 

fizetendő bérleti díj csökkentésére, illetve annak megszüntetésére milyen lehetőséget 
lát, vagy fentiek megoldására más szerződéses konstrukció kialakítására van-e mód. 

 
 
   Határidő:   2007. május 31. 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 
 
  d., Rendelet-tervezet Komárom Város közigazgatási területén fizetendő 
       víz és csatornahasználati díjak módosításáról. 
 
Zatykó János: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalásra alkalmasnak tartotta, a 
Műszaki és a Pénzügyi Bizottság a rendelet-tervezetet elfogadásra ajánlja. 
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Győri István: Az előterjesztésben szerepel, hogy a Vizák Kft. tájékoztatásul megküldte a 
taggyűlés által javasolt díjakat. A díjakat nem a taggyűlés, hanem a menedzsment javasolta. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a rendelet-tervezetről. 
 
- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
Komárom Város Képviselő-testület 
2006. évi 36. számú (XII.23.)  
önkormányzati rendelete: 
 
      - Komárom Város közigazgatási területén 
      fizetendő víz- és csatornahasználati díjakról 
      szóló 2004. évi 34. számú (XII.16.) 
      önkormányzati rendelete módosításáról. 
 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.) 
 
 
  e., Temetőkről és temetkezésről szóló 2000. évi 23. számú (IX.15.) 
       önkormányzati rendelet módosítása. 
 
Zatykó János: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalásra alkalmasnak tartotta, a 
Műszaki és a Pénzügyi Bizottság a rendelet-tervezetet elfogadásra ajánlja. 
Kérdés, észrevétel nincs, kéri szavazzanak a rendelet-tervezetről. 
 
- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
Komárom Város Képviselő-testülete 
2006. évi 37. számú (XII.23.)  
önkormányzati rendelete: 
 
      - a temetőkről és a temetkezésről szóló 
      2000. évi 23. számú (IX.15.) önkormányzati 
      rendelet módosításáról. 
 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.) 
 
 
  f., 2007. évre tervezett antennadíjak. 
 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Korábban kérte a Klapka György Lakásszövetkezetet, hogy 
vizsgálja meg annak lehetőségét, hogy a HÍR TV az alapcsomagba kerüljön, esetleg 100 Ft-os 
díjemelkedéssel. Hosszú ideje nagy az igény a HÍR TV műsorára.  
 
Győri István: A Műszaki Bizottság ülésén elhangzott, hogy jelenleg egy szerződés van a 
szolgáltató és a lakosság között. A két fél együttes akaratával lehet módosítani a szerződést. 
Az előterjesztés 2. pontja is arról szól, hogy a szerződéses viszonnyal kapcsolatos 
felméréseket el kell végezni. Amennyiben ez megtörténik, akkor lehet a szerződéseket 
módosítani. Az igényeket nem aláírásokkal kell realizálni, hanem a szolgáltatóval kötött 
szerződést kell módosítani. 
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Dr. Kerekes Tibor: Kötelezheti-e a Képviselő-testület a Lakásszövetkezetet egy ilyen 
változásra?  
 
Dömötör Andrásné: Az alapcsomagban angol és német hírtelevízió csatornája is szerepel. 
Ezekre a csatornákra is volt igény? Komárom város közigazgatási területén két szolgáltató 
működik és különbözőek a szolgáltatások. Véleménye szerint demokratikus módja lenne a 
tájékoztatáshoz való jognak az, hogy Komáromban az egyetlen magyar hírtelevízió az 
alapcsomagba bekerüljön. 
 
Dr. Konczer Erik: Az Eurosport az alapcsomagban van, a Sport1 csatorna viszont nem. A 
CNN az alapcsomagban van, a HÍR TV nem. A HÍR TV nézői 230 Ft-ért rendelhetik meg a 
csatornák, a sportrajongóknak viszont a teljes bővített csomagot kell megrendelniük. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Jelenleg a Klapka Lakásszövetkezet a jogdíjért többet fizet 
jelenleg, mintha dekódoltan közvetítené. A legtöbb településen lehetőség volt arra, hogy az 
alapcsomagba kerüljön a HÍR TV. Szeretné, ha azok is lehetőséget kapnának arra, hogy ezt a 
csatornát nézzék, akik nem tudnak plusz 230 Ft-ot kifizetni. 
 
Dömötör Andrásné: A választókerület településein ezzel a problémával nem találkoznak. A 
HÍR TV bevezetett csatorna Ha az előfizetés díját megemelik 100 Ft-tal, akkor elérik azt, 
hogy nem sújtják azokat az embereket, akik jelenleg 230 Ft-ot fizetnek. Rengeteg 
szórakoztató csatorna van az alapcsomagban, de hírcsatorna nincs. 
 
Győri István: A HÍR TV ismeretei szerint vállalkozás és csak díjért hajlandó átengedni a 
szolgáltatás jogát a kábelszolgáltatónak. Amennyiben a Képviselő-testület úgy érzi, hogy 
szükség van erre a csatornára, eljárhattak volna annak érdekében, hogy a szolgáltatás 
igénybevételéért ne kelljen külön díjat fizetni.   
A testületnek ármegállapító szerepe van, a vállalkozás üzleti részébe beleszólási lehetősége 
nincs. Azt, hogy az alapcsomagba milyen csatornákat szerepeltetnek, a lakosság igénye 
alapján állapítják meg. Valóban különbözőek a város egyes részein a szolgáltatások, de az 
árkülönbségekről nem beszéltek. 
 
Dr. Konczer Erik: Több száz aláírást gyűjtöttek, hogy a HÍR TV az alapcsomagba kerüljön. 
Ha ez megtörténik, akkor ezeknek az embereknek csökken, de több ezer embernek növekszik 
az előfizetés díja. 
 
Dr. Molnár Attila: Véleménye szerint három közszolgálati televízió létezik, az összes többi 
vállalkozás. Talán Komárom az egyetlen város, ahol nincs az alapcsomagban a HÍR TV. Kéri, 
hogy a Képviselő-testület fogadja el, hogy a HÍR TV az alapcsomag része legyen. A 
díjemelésre sincs szükség véleménye szerint. 
 
Dömötör Andrásné: A Lakásszövetkezet elnöke kompromisszumra hajlandó. Három évvel 
ezelőtt kérték ezt a lehetőséget, de akkor ezt nem engedélyezték.  
 
Lóczi Tibor: A Képviselő-testület hozott egy olyan határozatot, hogy a fizetős televízió 
csatornákat egy bővített csomagban kell elhelyezni. Alapvetően az alapcsomag összetétele hat 
éve nem változott. A város területén három antennaszolgáltató van, 40 %-át az önkormányzat 
birtokolja.  
A Gazdasági Versenyhivatal határozata szerint ha nem indokolható az áremelés, akkor 
minden esetben lakossági közvélemény kutatást kell tartani.  
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A közvélemény kutatás eredményeként a lakosság kérte, hogy a RAI csatornát vegyék ki a 
rendszerből, helyette pedig egy magyar csatornát biztosítsanak. Amennyiben a HÍR TV 
alapcsomagba kerül, az éves többletköltség 4 M Ft. Az egyedi előfizetési szám minimális 
ezért javasolja 160 Ft-ra csökkenti az előfizetési díjat a HÍR TV esetében. A díjakat 6 hónapra 
állapítják meg. Hat hónap után a közvélemény kutatási adatok beérkeznek, amennyiben 
egyszerű többséget ér el a HÍR TV, akkor a Gazdasági Versenyhivatali vizsgálattal szemben 
védettek és a csatorna az alapcsomagba helyezhető. Nagyon sok olyan csatorna van, melyet az 
alapcsomagban szeretnének látni, de ne tegyenek olyat, mely a lakosság véleményével 
ellentétes. 
Kéri, hogy a törvényességet tartsák be. Az önkormányzatnak javaslattételi joga van, ezt az 
üzemeltetőnek figyelembe kell vennie. 
 
Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Kéri, hogy a politikai egyensúly fenntartása mellett média 
egyensúlyt is fenn kell tartani a városban. Ehhez a HÍR TV-nek bele kell kerülnie az 
alapcsomagba, hiszen a lakosság fele ezt akarja. 
 
Dr. Mészáros Gyula: A szolgáltató szerint a HÍR TV előfizetési díja 160 Ft/hó összegre 
csökken, mely nem jelent komoly veszteséget. Az első félévben pedig elvégzik a 
közvélemény kutatást és amennyiben az pozitív eredménnyel zárul, nincs akadálya, hogy a 
második félévtől 100 Ft-tal növeljék az antennadíjat és az alapcsomagba helyezzék a HÍR 
TV-t. Minden egyes szerződő félnek eljuttatják az ajánlatot, az összes szerződő fél, ha 50 % + 
1 fő az ajánlatot visszaküldi, akkor támogatható. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Ha elfogulatlanok lennének, akkor lenne értelme a 
közvélemény kutatásnak, hiszen nagyon fontos, hogyan teszik fel a kérdéseket. Amennyiben a 
képviselők nem kompromisszum készek, akkor szavazzanak nemmel. Nagyon sok idős ember 
van, aki nem megy el a szerződést módosítani, könnyítsék meg ezeknek az embereknek a 
helyzetét.  
 
Győri István: Nem lehet senkit sem arra kényszeríteni, hogy olyan televíziót nézzen, amit nem 
akar. Dr. Kreft-Horváth képviselő úr azt mondta, hogy a lakosság fele ezt akarja. Véleménye 
szerint van a lakosságnak egy másik fele, melyet szeretnének megkérdezni, hogy mit akar. A 
jelenleg szerződő feleket kell megkérdezni, hogy kívánnak-e új szerződést kötni. Senkit nem 
lehet a szerződés módosítására egyoldalúan kötelezni. Az új szerződést minden lakásba ki kell 
küldeni, ha azt visszaküldik, akkor meg lehet kötni az új szerződést. 110 fő fizet elő a HÍR 
TV-re jelenleg. Az említett tömeges igény konkrét formában nem jelent meg a szolgáltatónál. 
Mindig a demokráciáról és a támogatás nyújtásról beszélnek. Itt is lehetne támogatást nyújtani 
a rászorulóknak. 
 
Dr. Szöllősy Ferenc: Ebben az ügyben a Képviselő-testület nem árhatóság. A testület minden 
évben határozatot hoz arról, hogy a díjemeléssel egyetért-e. Ha nem is árhatóság a testület, de 
azért beleszólhat a szolgáltatásba. A lakosságot nem lehet arra kötelezni, hogy az 
alapcsomaggal 100 Ft-tal többet fizessen. Arról lehet döntést hozni, hogy a szolgáltatót – mint 
részben tulajdonos – kötelezik arra, hogy egy csatornát tegyen be az alapcsomagba, de ha 
benne van, akkor díjat nem emelnek ezzel. A plusz költséget az önkormányzatnak kell 
fedeznie a szolgáltató felé. 
 
Sárai János: Szőnyben az alapcsomagban van a HÍR TV, de még senki sem tiltakozott az 
ellen, hogy ez miért van így. Komáromban hosszú ideje vita van erről. Lóczi úr azt mondta, 
ha születik egy képviselő-testületi javaslat, akkor megvizsgálja, hogy hogyan lehet azt 
megtenni.  
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Dömötör Andrásné: Kérdése, az alapcsomagba a Deutsche Welle és az Info Rádió is az 50 % 
+ 1 fő elve alapján került be? 
 
Lóczi Tibor: A Deutsche Welle televízió 8 éve alapcsomagban van. Kötelező információs 
csatornát szerepeltetni az alapcsomagban. A Deutsche Welle-vel tudtak egy olyan szerződést 
kötni, hogy osztott időben, ingyen adták át a csatornát. A CNN csatornáért jelenleg 4 Ft-ot 
fizetnek. Ha nincs áremelés, akkor kötelezettsége nincs, de ha áremelés van és csatorna 
módosítás van, akkor a közvélemény kutatást meg kell tennie. A GVH szerint változás esetén 
a módosítási javaslatot a szerződő feleknek meg kell küldenie, a döntésre egyszerű többséggel 
kerül sor. Minden szempontból kompromisszum kész. 
 
Dr. Molnár Attila: Javasolja, hogy jegyző úr által megfogalmazottakról szavazzanak, valamint 
a díjmegállapítással foglalkozó eredeti határozattal. 
 
Zatykó János: Tárgyalási szünetet rendel el. 
 
 
Tárgyalási szünet után Zatykó János elmondja, véleménye szerint a HÍR TV alapcsomagba 
kerülése nem politikai kérdés, de nem kívánnak a lakosságra plusz terheket tenni 
megkérdezésük nélkül. Ezért javasolja, hogy a HÍR TV kerüljön az alapcsomagba, de 
áremelkedés nélkül. Egyúttal a bővített csomagból kikerülő HÍR TV helyére – méltányolva a 
sport kedvelők régóta fennálló igényét is – kerüljön be a Sport Club csatornája. A változtatás 
miatt bekövetkező költségnövekedést a szolgáltató részére a testület a bérleti díj 
csökkentésével kompenzálja. Az elhangzottakat a Klapka Lakásszövetkezet elnökével 
egyeztette. Ezen kívül szavazni kell még a szolgáltató beszámolójáról is.  
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület az elhangzottakról. 
 
 
- A Képviselő-testület a javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
217/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

1. A Képviselő-testület a Klapka György Lakásszövetkezet városi antenna 
üzemeltetéséről adott tájékoztatót elfogadja.  

2. A Képviselő-testület 2007. február 1-től a HÍR Televíziót az alap programba, 
míg a Sport Klub csatornát a bővített csomagba sorolja.  
Komárom város Önkormányzata az ezzel járó többletköltséget a 2007. évi bérleti 
díj csökkentésével kompenzálja. 

3.  A Képviselő-testület 2007. február 1-től az antennadíjakat az alábbiak szerint 
tudomásul veszi: 

 - alap program   1.900 Ft/lakás/hó 
 - minimum csomag     480 Ft/lakás/hó 
 - bővített (tematikus) csomag 2.050 Ft/lakás/hó 
 A díjak az ÁFÁ-t tartalmazzák. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős:    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
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4. Napirendi pont: Rendelet-tervezet az önkormányzati tulajdonú bérlakások 2007. évi  
lakbérének megállapítására.      
     
Előadó: Zatykó János polgármester 

                  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta a Műszaki, a Pénzügyi és az Ügyrendi Bizottság. 
A bizottságok javaslata a kiegészítő anyagban szerepel, melyet ismertet. 
A város 210 szociális bérlakással rendelkezik. Ha valaki a bérlakásból kiköltözött, akkor azt 
felújították, komfortfokozatát emelték.   
Kérdés, hozzászólás nincs, kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
218/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 
 1. A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a hatályos 2003. évi 21. 

számú (XI.20.) önkormányzati rendelet 2. §-át, - amely a lakbértámogatásra vonatkozó 
rendelkezéseket tartalmazza -  vizsgálja felül. 

  
2. A Képviselő-testület utasítja az önkormányzati bérlakások kezelésével megbízott 
Saxum Kft-t, hogy a bérlőkkel az Ügyrendi Bizottság által javasolt és jónak ítélt  bérleti 
szerződés-tervezet figyelembe vételével kössön új szerződéseket. 

 
 
   Határidő:   azonnal, ill. 2007. március 31. 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzanak a rendelet-tervezetről. 
 
- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
Komárom Város Képviselő-testülete 
2006. évi 38. számú (XII.23.) 
önkormányzati rendelete: 
 
      - az Önkormányzat tulajdonában lévő lakások 
      lakbére és a lakbértámogatás mértéke 
      megállapításáról szóló 2003. évi 21. számú  
      (IX.20.) önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.) 
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5. Napirendi pont:  Komárom „Városkapu” településrendezési terv jóváhagyása.  

(rendelet –tervezet)  
 

Előadó: Zatykó János polgármestert 
                  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
 
Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi, a Műszaki és a Pénzügyi Bizottság. A 
bizottságok az előterjesztést elfogadásra ajánlja. 
A tervet a REGIOPLAN Kft. készítette elő. A terv a Városmajor és a Török I. utcák D-i részét 
foglalja magába a Deák F. utcáig. A tervet a Városi Tervtanács véleményezte és elfogadásra 
ajánlja. 
Kérdés, észrevétel nincs, kéri szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
219/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 
Komárom Város Önkormányzatának Képviselő-testülete településszerkezeti tervének 
„Városkapu” területét érintő részét az alábbiak szerint módosítja: 
A módosítás területi hatálya az RP.I.232-3 munkaszámú, Terület-felhasználási helyszínrajz 
című terven a módosítás alá vont terület határa jellel körülhatárolt területre terjed ki. 
Egységes építészeti arculattal, igényes zöldfelülettel kialakuló D-i városkapu Komárom új 
városrésze lehet. A területen kiszolgáló, szolgáltató létesítmények, városi szintű intézmények, 
a sport-, szabadidő- és rekreációs területek, városi közparkok és különböző lakásformák – 
kertvárosias, intenzívebb zártsorú és kevésbé intenzív 4 lakásos beépítés – számára kell 
területet biztosítani. 
A módosítás alá vont terület tagolódása: 
Közlekedésszerkezet: 

− gyűjtőút: a 13. sz. főút meglévő átkelési szakasza az Igmándi út 
− gyűjtőút: a 13. sz. főút tervezett átkelési szakasza, ami az Igmándi út kiterjesztését 

jelenti 
− gyűjtőút: a tervezett déli gyűjtőút 
− gyűjtőút: a Marek J. u. – Városmajor út – Nagyherkályi út átkelési szakasza 
− ki kell alakítani a kerékpáros kapcsolatot az Igmándi út mellett a Városkapu és a 

centrum között. 
− biztosítani kell a kerékpáros kapcsolatot a Városkapu térség és az Ipari-park között 
− az Igmándi erőd és tervezett közpark funkcionális összekapcsolásának érdekében 

közvetlen gyalogos kapcsolatot kell teremteni a két területegység között 
− a Városkapu térségbe tervezett kereskedelmi övezetig ki kell terjeszteni a 

tömegközlekedést. 
− a Városkapu területét feltáró kiszolgáló út keresztmetszeti elrendezését úgy kell 

kialakítani, hogy az a területegység gyülekező helye, élet tengelye is lehessen 
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Terület-felhasználás: 
Központi vegyes terület  

− kevésbé intenzív beépítésű lakások elhelyezésére szolgáló övezet 
a telken legfeljebb 4 lakásos lakóházak építhetők 

− intenzívebb beépítésű kereskedelmi, szolgáltatási, vendéglátási intézmények, valamint 
az emeleti és a tetőtéri szinten lakások elhelyezésére szolgáló övezet 
a telken legfeljebb FSZ+II+TT szintszámú épületek építhetők 

− intenzívebb beépítésű igazgatási, kulturális, oktatási, kereskedelmi, szolgáltatási, 
vendéglátási és egyéb intézmények, valamint az emeleti és a tetőtéri szinten lakások 
elhelyezésére szolgáló övezet 
a telken legfeljebb FSZ+II+TT szintszámú épületek építhetők 

− kereskedelmi létesítmények elhelyezésére szolgáló övezet 
Kertvárosias lakóterület 

− lakótömbök 
a telkeken legfeljebb FSZ+I+Ph szintszámú, 2 lakásos lakóházak építhetők, akár 
egyedi telkes, akár telepszerű beépítéssel 

Különleges területek 
− jelentős zöldfelülettel rendelkező sport-, szabadidő- és rekreációs terület 

Gazdasági terület 
− kereskedelmi, szolgáltató terület 
− ipari terület 

Zöldterület 
− közpark a városnegyed és az egész város lakóinak ellátására 
− sétányok a közparkok és a kapcsolódó területek összekötésére 

Közműterület 
− termálkutak területe 
− gázfogadó állomás területe 

Értékvédelem 
A fejlesztések megvalósítása során figyelemmel kell lenni a műemléki védettséget élvező 
Igmándi erődre és környezetére. 
 
   Határidő:   azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
      
Zatykó János: Kéri, szavazzanak a rendelet-tervezetről. 
 
- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
Komárom Város Képviselő-testülete 
2006. évi 39. számú (XII.23.) 
önkormányzati rendelete: 
 
     - a 2006. évi 25. számú (IX.22.) önkormányzati  
     rendelettel egységes szerkezetbe foglalt Komárom 
     Város helyi építési szabályzata módosítása. 
 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.) 
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6. Napirendi pont: Rendelet-tervezet a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 
1993. évi III. törvény, valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi 
igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény helyi végrehajtásáról szóló 
2005. évi 25. számú (X. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 
Előadó: Zatykó János polgármester     
   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 
   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta az Ügyrendi és az Egészségügyi Bizottság. A 
bizottságok az előterjesztést elfogadásra ajánlják.  
Tájékoztatásul elmondja, hogy a közgyógyellátási igazolvány kiadásának feltételei változtak, 
ezért kell módosítani az önkormányzati rendeletet. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A módosítás a szociálisan rászorultakat érinti. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzanak a rendelet-tervezetről. 
 
- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
Komárom Város Képviselő-testülete 
2006. évi 40. számú (XII.23.) 
önkormányzati rendelete: 
 
     - a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 
     1993. évi III. törvény, valamint a gyermekek védelméről 
     és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI.  
     törvény helyi végrehajtásáról szóló 2005. évi 25. számú 
      
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.) 
 
 
7. Napirendi pont:  Rendelet-tervezet Komárom város 2006. évi költségvetése III. 

negyedéves módosítása.             
 

Előadó: Zatykó János polgármester     
   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 
   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta és megfogalmazott egy új 
határozati javaslatot is. 
A város 2006. évi költségvetési rendeletében a bevételi és kiadási főösszegét 6.172 millió 
forintban határozták meg. Év közben a költségvetésben jóváhagyott előirányzatokat 
megváltoztatták. A változások átvezetése a módosítások során megtörténtek. A helyi 
adóbevételek összege 1.2 milliárd forinttal növekedtek, a felhalmozási és tőke jellegű 
bevételek nem teljesültek. 
 
Dr. Molnár Attila: Az előterjesztést az előző testületi ülésen nem fogadta el a Képviselő-
testület. Megköszöni a Pénzügyi Osztálynak az előterjesztést, egy áttekinthető anyagot 
készített a Képviselő-testület számára. 
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A határozati javaslatot módosítani szükséges, mert a polgármester úrnak nem tájékoztatási, 
hanem beszámolási kötelezettsége van. A határozati javaslatban a Képviselő-testület 
megállapítja, hogy beszámolási kötelezettségének nem tett eleget, figyelmét felhívja, hogy a 
későbbiekben a költségvetési rendeletben meghatározottak szerint járjon el. 
A rendelet-tervezetet elfogadásra ajánlja. 
 
Dr. Kreft-Horváth Lóránt: Megköszöni a hivatal munkatársainak az áttekinthető előterjesztést. 
 
Győri István: A kiegészítő anyagban szerepel egy határozati javaslat, melyet a Pénzügyi 
Bizottság elfogadásra ajánlott. Kéri, hogy a Képviselő-testület a bizottsági javaslatot fogadja 
el. 
 
Dr. Szöllősy Ferenc: Javasolja, hogy az előterjesztést határozati javaslatának szövegében 
beszámolási kötelezettséget szerepeltessenek.  
 
Dr. Molnár Attila: Módosító javaslatát visszavonja, jegyző úr által elmondottakkal egyetért. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a rendelet-tervezetről. 
 
- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 18 igen szavazattal elfogadja. 
  
Komárom Város Képviselő-testülete 
2006. évi 41. számú (XII.23.)  
önkormányzati rendelete: 
 
     - az önkormányzat 2006. évi költségvetéséről szóló 
     2006. évi 2. számú (II.15.) önkormányzati rendelet 
     módosításáról. 
 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.) 
 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület jegyző úr által elmondott, módosított 
határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
220/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 
  A Képviselő-testület felkéri a Polgármester urat, hogy a jövőben fordítson nagyobb 

figyelmet a költségvetésben számára biztosított keretből történő kifizetésekről a Testület 
felé fennálló beszámolási kötelezettségére. 

 
   Határidő:   azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
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   8. Napirendi pont: a., Selye János Kórház beszámolója működéséről (járó- és fekvőbeteg 

ellátás helyzete, feladatai.).      
 

Előadók: Zatykó János polgármester  
 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 
Zatykó János: A Selye János Kórház beszámolója működéséről című előterjesztést az 
Egészségügyi és Szociális Bizottság tárgyalta. A bizottság a beszámolót elfogadásra ajánlja. 
Az előterjesztés utal arra, hogy Komárom-Esztergom Megyében körvonalazódik három 
pólusú aktív fekvőbeteg ellátás kialakítása. Körzetükhöz mintegy 69 ezer ember ellátása 
tartozik 
Kérdés, hozzászólás nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
221/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

A Képviselő-testület tudomásul veszi a Selye János Kórház működéséről szóló 
beszámolót. 

 
   Határidő:   azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 

b., Az egészségügyi ellátórendszer struktúra átalakításának 
támogatására kiírt pályázattal kapcsolatos további teendők. 
         
  
Előadók:  Dr. Schlezák Judit kórházigazgató 

                      Dr. Rókai László rendelőintézet vezető 
                      Némedi Józsefné kórház gazdasági igazgató 
 
   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: Az előterjesztést az Egészségügyi és a Pénzügyi Bizottság elfogadásra ajánlja.  
Pályázatot nyújtottak be a struktúra átalakítással kapcsolatos feladatokra. A pályázaton 46,7 
M Ft-ot nyertek. Ez a pénzösszeg a megvalósítás működési kiadásaihoz használható fel. 
Ismerteti a módosított határozati javaslatot, mely a következő:  
1. A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a Selye János Kórház struktúra átalakítása 
miatt szükséges beruházás teljes költsége – mint tulajdonost – az önkormányzatot terheli. A 
tervezett átalakítás részletes műszaki terve ismeretében a becsült 80 M Ft bekerülési költséget 
a város a 2007. évi költségvetésében biztosítja.  
2. A Képviselő-testület felhatalmazza Zatykó János polgármestert, hogy a Selye János Kórház 
struktúra átalakítására ápolási osztály kialakítására, a megmaradó osztályok komfortosítására 
benyújtott pályázata, támogatási szerződése 2.8. pontjában meghatározott, a pályázatban 
foglaltak végrehajtását garantáló indítási nyilatkozatot a beruházás megvalósíthatósága 
szakmai és pénzügyi értékelésével, a miniszteri döntést követő 60 napon belül írja alá. 
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Dr. Molnár Attila: Három országgyűlési képviselőnek köszönhető, hogy a kórház 
önkormányzati segítséggel talpon tud maradni. A három képviselő Zatykó János polgármester 
úr, Keleti György és Schwarz Tibor országgyűlési képviselők, akik a módosító indítvánnyal 
segítették ezt a feladat. Természetesen a Megyei Közgyűlés Elnöke és Alelnöke is részt vett 
ebben a munkában. 
Polgármester úr megkímélhette volna magát ettől a munkától, ha a kórháztörvényt nem 
szavazza meg, vagy a Kormány olyan egészségügyi politikát folytatna, hogy az OEP 
finanszírozás nem vezetne a kis kórházak csődjéhez. 
Javasolja, hogy a határozati javaslatokat fogadja el a Képviselő-testület. 
 
Zatykó János: Sikerült elérni, hogy a Közép-Dunántúli Régió 200-240 ágyat kapjon. Öt 
képviselő úr érte el ezt az eredményt, azt várta képviselő úr, hogy ezután ezt leszavazza? 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Polgármester úr sokat tett a kórházért, de az utóbbi 
hozzászólásával nem ért egyet, hiszen volt olyan FIDESZ-es képviselő, aki hasonló okból 
tartózkodott. Remélhetőleg átmenetileg segítettek Komárom város kórházának, de nagyon sok 
településen bajba kerülnek emberek azért, mert a struktúra átalakítás kapcsán a kórházak nem 
tudnak működni. Vélhetőleg a regionális tanácsok is jól működnek és polgármester úr 
hatékonyan jár el itt is. Pártpolitikától mentesen mindenki mindent megtesz azért, hogy ez a 
kórház működjön. Megköszöni polgármester úrnak, hogy ebben a kérdésben a végletekig 
elment. 
 
Zatykó János: Varga képviselő úrnak nem volt sikeres módosító javaslata, így neki másképp 
kellett szavaznia. Csoportjuknak azonban sikeres módosító javaslata volt, így azt 
ellenszavazattal nem kívánták megvétózni. 
 
Győri István: Javasolja, hogy szavazzanak az előterjesztésről. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
222/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

1. A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a Selye János Kórház 
struktúraátalakítása miatt szükséges beruházás teljes költsége, mint tulajdonost, az 
önkormányzatot terheli. A tervezett átalakítás részletes műszaki tervei ismeretében 
a becsült 80 millió forint bekerülési összeget a város 2007. évi költségvetésében 
biztosítja. 

 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza Zatykó János polgármestert, hogy a Selye János 

Kórház struktúraátalakítására, az ápolási osztály kialakítására, a megmaradó 
osztályok komfortosítására benyújtott pályázata támogatási szerződése II/8. 
pontjában meghatározott, a pályázatban foglaltak végrehajtását garantáló indítási 
nyilatkozatot a beruházás megvalósíthatósága szakmai és pénzügyi értékelésével a 
miniszteri döntést követő 60 napon belül írja alá. 

 
   Határidő:   azonnal, ill. a 2007. évi költségvetés jóváhagyása 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
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Dr. Kreft-Horváth Lóránd:  Megköszöni a kórház vezetésének munkáját, mellyel ez a pályázat 
sikeres volt. 
 
Dr. Schlezák Judit: Komárom város és környéke lakói nevében megköszöni a Képviselő-
testület hozzáállását ehhez a kérdéshez. Várhatóan a Kórház működőképes lesz, ehhez a 
Képviselő-testület hathatós segítségére is szükség lesz.  
 
 
9. Napirendi pont: Komárom város Képviselő-testülete 2007. I. féléves munkaterve 

meghatározása.        
 

Előadó: Zatykó János polgármester 
                  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: A bizottságok előterjesztéssel kapcsolatos véleményét a kiegészítő anyag 
tartalmazza. 
 
Nagy Zoltán: Az Idegenforgalmi Bizottság javasolta, hogy január hónapban tárgyalja a 
Képviselő-testület az Idegenforgalmi Koncepciót. Minden képviselő a kampánya során az 
idegenforgalmat és a gyógyfürdő fejlesztést kiemelt feladatnak ismerte el. A korábbi 
koncepcióban szerepelt, hogy mi szükséges ahhoz, hogy ez a fürdő hosszú távon, nagyobb 
kihasználtsággal tudjon működni. Az elképzelések között szerepelt élményfürdő 
megvalósítása is. Ezt a Kft. saját erőből nem tudja megoldani. Sikeres pályázathoz szükséges, 
hogy az idegenforgalmi koncepcióban nevesítsék az élményfürdő megépítése szükségességét. 
Az EU pályázatok a közeljövőben megjelennek, ezért fontos, hogy a koncepció előkészítését 
már januárban tárgyalják. 
 
Dr. Mészáros Gyula: Javasolja, hogy a Képviselő-testület ez évi első ülését 2007. február 
1-jén tartsa. 
Az Oktatási Bizottság úgy foglalt állást, hogy intézmények beszámoltatása esetén az 
előterjesztéseket a képviselő-testület is tárgyalja meg. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság javaslatában március 
hónapra tervezett, „Az egészségügyi alapellátás szakterületenkénti tevékenységéről és a 
vállalkozó háziorvosok szakmai-pénzügyi beszámolója” c. előterjesztést a januári ülésen 
szerepeltessék. A bizottság szeretne egy középtávú egészségügyi programot kialakítani. A 
kórház a beszámolóját már előterjesztette, mely megfelelő kiindulási alapot jelent. Kéri az 
Alapellátási Szolgálat és a Hivatal segítségét, hogy a koncepció elkészítéséhez a civil 
szervezetek, kamarák segítségét is bevonhassák. Az előterjesztés címét „Középtávú 
egészségügyi és szociális koncepció megalkotása” helyett „Középtávú egészségügyi és 
szociális koncepció jóváhagyása” előterjesztés címet javasol. 
Szeretné, ha a Képviselő-testület tájékoztatást kapna az ipari parki dolgozók egészségügyi 
ellátásáról február hónapban. A Selye János Kórház helyzetéről szóló beszámolót is február 
hónapban javasolja tárgyalni, hiszen március hónaptól már változások várhatóak.  
A középtávú egészségügyi és szociális koncepció elfogadására május hónapban kerülne sor. 
 
Dr. Molnár Attila: Javasolja, hogy a Városi Televízió élő közvetítésére, ismétlések rendjére 
vonatkozó kérelme napirendet is szerepeltessék a munkatervben. Javasolja, hogy a módosító 
indítványokról együttesen szavazzanak. 
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Dr. Koppány Csaba:  Javasolja, hogy a Képviselő-testület februári ülését délelőtt kezdjék, 
mivel nagyon sok napirendet javasoltak a képviselők. 
 
Zatykó János: Módosító indítvány hangzott el arra vonatkozóan, hogy a testületi ülések 
csütörtökönként, délelőtt 9 órakor kezdődjenek. 
 
- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen, 2 tartózkodás szavazattal elfogadja. 
 
Zatykó János: Javasolja, hogy szavazzon a Képviselő-testület az elhangzott és leírt módosító 
javaslatokról. 
 
- A Képviselő-testület a módosító javaslatokat 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
Zatykó János: Kérdése, a Képviselő-testület az összeállított munkatervet elfogadja-e? 
 
- A Képviselő-testület a 2007. I. féléves munkatervét 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
223/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 
A Képviselő-testület 2007. I. féléves munkatervét az alábbiak szerint határozza meg. 
 
2007. január 25, 
Összbizottsági ülés – Városháza nagyterme 
Komárom Város 2007. évi költségvetése meghatározása – I. forduló 
(Rendelet-tervezet) 
 
2007. január 15, 
Koppánymonostor Tornacsarnok 
KÖZMEGHALLGATÁS 
1., Tájékoztató Komárom város 2006. évi feladatai, költségvetése végrehajtásáról, a   

Polgármesteri Hivatal munkájáról. 
2.,  Komárom Város 2007. évi költségvetés tervezete. 
3.,  Tájékoztató, észrevételek, kérdések, javaslatok  
 
2007. január 16. 
Szőnyi Petőfi Sándor Művelődési Ház 
KÖZMEGHALLGATÁS 
1., Tájékoztató Komárom város 2006. évi feladatai, költségvetése végrehajtásáról, a 

Polgármesteri Hivatal munkájáról. 
2.,  Komárom Város 2007. évi költségvetés tervezete. 
3.,  Tájékoztató, észrevételek, kérdések, javaslatok 
 
2007. január 17, 
Városháza Nagyterme 
KÖZMEGHALLGATÁS 
1., Tájékoztató Komárom város 2006. évi feladatai, költségvetése végrehajtásáról, a 

Polgármesteri Hivatal munkájáról. 
2.,  Komárom Város 2007. évi költségvetés tervezete 
3.,  Tájékoztató, észrevételek, kérdések, javaslatok 
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2007. február hó 01. (csütörtök) 
1. Komárom Város 2007. évi költségvetése meghatározása (I. forduló)  
2.,  Komárom Város Önkormányzata kötelező és önként vállalt feladatai (SZMSZ  újabb 

melléklettel történő kiegészítésével) 
3.,  Szabályzat Komárom Város Önkormányzata, szervei és intézményei beruházásai, 

felújításai és beszerzései előkészítésének, jóváhagyásának, megvalósításának rendjéről. 
4.,  Komárom Város 2007. évre szóló városüzemeltetési szerződései   előkészítése. 
5.,  Tájékoztató a MOL lakótelep átvételével kapcsolatos önkormányzati tárgyalások 

eredményeiről, a villamos, távhő, vízi-közművek, utak, járdák, parkok állapotáról, az 
ezekkel kapcsolatos önkormányzati igényekről és az azokra adott MOL ajánlatokról. Az 
átvétellel kapcsolatos megállapodás előkészítése, feladat meghatározások. 

6.,  Komárom Város 1996. évi Idegenforgalmi koncepciója értékelése. Új koncepció 
készítésére javaslat.   

7.,  Gesztenyés Óvoda beszámolója tevékenységéről. 
8.,  A Feszty Árpád Általános Iskola beszámolója tevékenységéről. 
9.,  Beszámoló az Egészségügyi Alapellátás szakterületenkénti tevékenységéről és a 

vállalkozó háziorvosok szakmai, pénzügyi beszámolója. 
10.,Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés 

közötti    fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az    önkormányzati 
beruházások állásáról, az önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati 
bizottságok munkájáról, döntéseiről.   

11., Interpellációk 
12., E g y e b e k 
 
2007. február hó 15. (CSÜTÖRTÖK) 
1.,  Komárom Város 2007. évi Költségvetése meghatározása. (rendelet-tervezet) 
2.,  Rendelet-tervezet Komárom város 2006. évi költségvetése IV. negyedévi 

módosításáról. 
3.,  Az Önkormányzat és szervei 2007. évi kiemelt célja meghatározása a Polgármesteri 

Hivatal köztisztviselői teljesítménykövetelményei meghatározásához. 
4.,  Komárom Város Önkormányzata 2007. ünnepi rendezvényterve meghatározása. 
5., Tájékoztató a tavaszi lomtalanítási, parkosítási, városszépítési munkák 

előkészületeiről. 
6.,  Selye János kórház helyzete, fenntartása, jövője a kórház törvény rendelkezései tükrében. 

A Kórház szerkezet átalakítására vonatkozó feladatok meghatározása, a végrehajtás 
előkészítése. 

7.,  Ipari Parki dolgozók egészségügyi ellátása. 
8.,  Idősek Otthona és Otthonháza (Árpád u. 2-4.) beszámolója tevékenységéről. 
9.,  Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb 

eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról, 
az önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról, 
döntéseiről.   

10., Interpellációk 
11., E g y e b e k 
 
2007. március hó 22.  (csütörtök) 
1.,  A 2007. évi városi költségvetés által támogatott beruházások, felújítások ütemezése, 

közbeszerzési eljárások indítása, - az önkormányzat likviditása figyelembevételével.  
2.,  Egészségügyi prevenciós programok Komárom városban. További feladatok és 

lehetőségek az egészségügyi alap- és szakellátás munkájában a prevenció területén. 
3.,  Tájékoztató a Komárom – Esztergom megyei Önkormányzat által fenntartott, - Komárom 

városban működő és városi tulajdonban lévő középfokú oktatási és speciális 
szakfeladatokat ellátó intézmények városi fenntartásba vételének feltételeiről, 
lehetőségeiről. 

4.,  Komárom Város Önkormányzata 2007. évi közbeszerzési terve meghatározása. 
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5.,  A Komáromi Rendőrkapitányság beszámolója  Komárom város közrend- és  
közbiztonságáról 2006. évben. 

6.,  Komárom Város Hivatásos Önkormányzati Tűzoltósága beszámolója 
Komárom város 2006. évi tűzvédelmi helyzetéről.   

7., A Komáromi Napok előkészítő munkáiról tájékoztató. Komárom város  díszpolgára, Pro 
Urbe Komárom – kitűntető címekre, díjakra javaslattételre felhívás 

8.,  Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti 
  fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati 
  beruházások állásáról, az önkormányzat likviditási helyzetéről, az  önkormányzati 
  bizottságok munkájáról, döntéseiről.   
9.,  Interpellációk 
10., E g y e b e k. 
 
2006. április hó  19. (csütörtök) 
1.   Zárszámadás a 2006. évi Költségvetés végrehajtásáról és rendelet-tervezet a 2006. évi 

pénzmaradvány elszámolásáról.  
2.   Rendelet-tervezet Komárom város 2007. évi Költségvetése I. negyedévi módosításáról. 
 
3.,  Komárom Város Önkormányzata és szervei Szervezeti és működési Szabályzata 

felülvizsgálata, átfogó módosítására rendeleti javaslat előterjesztése a képviselő-testület 
2006. novemberi ülésén megfogalmazott határozat alapján.  

4.  Tájékoztató Komárom város Önkormányzata és szervei 2006. évi ellenőrzési programja 
végrehajtásáról. 

5.,  A TÁVHŐ Kft, Saxum Kft, KOMTOURIST-KOMÁROM Kft, és a Komáromi Televízió 
Kht 2006. évi mérlege jóváhagyása.  
Tájékoztató a többségi önkormányzati érdekeltséggel működő Vizák Kft. és Komthermál 
Kft. 2006. évi mérlegéről, gazdálkodásáról, az önkormányzati érdekeltséggel is 
rendelkező gazdasági társaságok 2006. évi eredményeiről, az önkormányzati vagyon, 
részvény, törzstőke, részesedés alakulásáról.  

6.,  Kizárólagosan önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 2007. évi üzleti tervei és 
vezetőik prémiumfeltételei meghatározása.  
Tájékoztató a többségi önkormányzati részesedéssel működő gazdasági társaságok 2007. 
évi üzleti terveiről.  

7.,  A 2006. évi Komáromi Napok rendezvénysorozat végleges programja. 
„Komárom Város Díszpolgára”, „Pro Urbe Komárom” és „Polgármesteri Díj” kitüntető 
címek, díjak odaítélése.  

8.  Tájékoztató a hulladékgazdálkodás, az illegális hulladéklerakások helyzetéről 
(kommunális adó bevezetése lehetősége, a hulladékudvar kialakításának feltételei, 
üdülőterületek hulladékszállítása). 

9.  Komárom város villamos energia gazdálkodása felülvizsgálata az energia törvény 
figyelembe vételével 

10.,  Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb 
eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról, 
az önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról, 
döntéseiről.   

11., Interpellációk 
12., E g y e b e k 
 
2007. április hó 26.    ÜNNEPI ÜLÉS A VÁROSHÁZA NAGYTERMÉBEN 
1.,  A 2007. évi „Komáromi Napok” ünnepélyes megnyitása 
2.,  Megemlékezés április 26-ról,- Komárom Város Napjáról, - az 1848/49-es    Forradalom és 

Szabadságharcról és komáromi vonatkozású történéseiről. 
3.,  „Komárom Város Díszpolgára”, „Pro Urbe Komárom” és a „Polgármester Díj” 

kitüntető címek, díjak átadása. 
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2007. május hó 24. (csütörtök) 
1., Komárom Város Önkormányzata 2006-2010-es önkormányzati ciklus idejére szóló 

Munka- és Gazdasági Programja meghatározása. 
2., Javaslat a szociálisan rászorulók közszolgáltatási díjterhei önkormányzati támogatási 

rendszere kialakítására, meghatározására.  
3., Javaslat a fiatalok első lakáshoz jutásának Komárom városban történő letelepedésének, 

valamint gyermekvállalások ösztönzésének önkormányzati támogatására. 
4.,  A Polgármesteri Hivatal pályázati csoportja beszámolója a 2006. évi munkájáról, a 

benyújtott pályázatok eredményeiről, az aktuális pályázati lehetőségekről.                 
5.,  Komáromi Szociális Közalapítvány közhasznúsági jelentése. 
6.,  Komáromi Közgyűjteményi  Közalapítvány közhasznúsági jelentése. 
7., Tájékoztató a komáromi óvodák működése személyi feltételeiről, az óvodai csoportok 

létszámának alakulásáról. 
8.  Középtávú egészségügyi és szociális koncepció jóváhagyása. 
 
9.,   Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb 

eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról, 
az önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról, 
döntéseiről.   

10., Interpellációk 
11., E g y e b e k 
 
2007. június hó 21. (csütörtök) 
1., Tájékoztató a folyamatban lévő önkormányzati beruházások teljesítése tapasztalatairól, a 

műszaki ellenőrzések érvényesüléséről, hatékonyságáról, eredményeiről, az év második 
felében megvalósítani tervezett beruházások, felújítások előkészítéséről.  

2.,  Komárom Város Képviselő-testülete 2007. II. féléves munkaterve  meghatározása. 
3.,  A komáromi kisvállalkozások önkormányzati támogatása lehetőségei, - különös tekintettel 

az újonnan induló és a lakossági szolgáltatások nyújtásában jelentős szerepet vállaló 
vállalkozásokra. 

4.,  A Monostori Erőd KHT közhasznúsági jelentése, valamint tájékoztatója 
 a 2006. évi tevékenységéről aktuális és középtávú fejlesztési elképzeléseiről. 
5.,  Tájékoztató a 2007. évi „Komáromi Napok” rendezvénysorozat lebonyolításáról, 

költségvetési kiadásai teljesítéséről, tapasztalatairól. 
6.,  Javaslat Komárom Város Közszolgálatáért kitüntető cím adományozására.  
7.,  Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti   fontosabb 

eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról, 
az önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról, 
döntéseiről.   

8.,  Interpellációk 
9., E g y e b e k  
 
   Határidő:   folyamatos 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 
10. Napirendi pont: Beszámoló 2006 évi a közbeszerzési eljárások végrehajtásáról, azok 

végeredményéről, összegzéséről. 
   
                                     Előadó: Zatykó János polgármester                                        

             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
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Zatykó János: A Műszaki és a Pénzügyi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, a határozati 
javaslatot elfogadásra ajánlja. 
A képviselők részére eljuttatott kiegészítő anyag szerint a 20 közbeszerzési eljárás 1.077 M Ft 
összegben realizálódott.  
Tájékoztatást ad a közbeszerzési eljárásokról. 
Kérdés, észrevétel nincs, kéri szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
224/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

A Képviselő-testület a 2006. évi közbeszerzési eljárások végrehajtásáról szóló 
beszámolót elfogadja. 

 
   Határidő:   azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 
11. Napirendi pont: Beszámoló Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás és 

munkaszervezete 2006. II. féléves munkájáról, a Társulás Tanács 
döntéseiről, azok végrehajtásáról.    

 
Előadó: Zatykó János polgármester 

                  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
Zatykó János: Az előterjesztést valamennyi bizottság megtárgyalta.  
Tájékoztatásul elmondja, hogy 2006. évben a Kistérségi Társulás kilencszer ülésezett. Új 
társulási feladat volt a logopédiai ellátás megszervezése. Nincs megegyezés még arról, hogy a 
vidékfejlesztési menedzsert a továbbiakban foglalkoztatni tudják-e. A Kistérségi Társulás 
jelenleg folyó beruházása a központi ügyelet és a mentőállomás megépítése, mely esetében a 
támogatás összegét a Képviselő-testület 6 M Ft-tal megemelte.  
A határozat szerint területfejlesztési ügyintéző állna munkába. Ennek a feladatnak nincs 
pénzügyi vonzata, mivel a finanszírozás a Kistérségi Társulás keretében történik. 
Ahhoz, hogy a Kistérségi Társulás a tevékenységét tovább tudja bővíteni, szükség van 
mikrotársulások kialakítására. Kistérségi feladatkörbe kerülnének a gyermekvédelmi 
feladatok.  
A Kistérségi Társulás az alakuló ülését 2006. október 11-én tartotta. Változatlan összetételben 
dolgozik tovább a Kistérségi Társulás, személyi változás a községek történt.  
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és a Pénzügyi Bizottság a határozati 
javaslatokkal kapcsolatban határidőt is megfogalmazott. 
 
Dr. Szöllősy Ferenc: A határidő – osztályvezető úrral egyeztetve – 2007. szeptember 30. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és a Pénzügyi Bizottság aggályosnak 
tartotta a mentőállomáson a gépkocsik parkolását. Feladatul kapta Dr. Kreft-Horváth Lóránd 
úrral, hogy a Regionális Mentőszolgálattal vegye fel a kapcsolatot annak érdekében, hogy e 
tekintetben javulás történjen. Főépítész asszony és a minőségi ellenőr az átadáskor a 
mentőállomást megtekintette.  
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Javasolták, hogy a statikussal vegyék fel a kapcsolatot, mert megoldást jelenthet, ha az 
oszlopokat fém oszlopra cserélik, valamint elhelyeznek egy tartóoszlopot. Kérdése, történt-e 
előlépés? 
 
Zatykó János: Ha a Mentőszolgálat vezetése ezzel az igénnyel megkeresi a Kistérségi 
Társulást, akkor tudják ezt a témát megtárgyalni. 
 
Hornig Rudolfné: Információi szerint az Intézményfelügyeleti Osztály a statikussal felveszi a 
kapcsolatot, aki szakvéleményt ad arról, hogy lehetséges-e ennek a problémának az orvoslása. 
 
Zatykó János: A Mentőállomás vezetése a Kistérségi Társulást nem kereste még meg, 
előterjesztés pedig nem készült. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Komárom városa pénzt áldoz azért, hogy megoldást találjon 
a sürgősségi ellátásra. Ha a testület részt kíván venni a mentőállomás és a központi ügyelet 
megépítésében és probléma merül fel, akkor lépni kell az ügyben, hogy megoldást találjanak. 
Egy rosszul megépített mentőállomás hátrányos a betegellátásra nézve. 
Kéri, hogy polgármester úr – mint a Kistérségi Társulás elnöke – segítsen abban, hogy 
megnyugtatóan rendezzék ezt a kérdést. 
 
Zatykó János: Ismételten megkeresi a Mentőszolgálat regionális vezetőjét és a Kistérségi 
Társulás napirendjére tűzik az ügyet. 
 
Dr. Halász Károly: A projekt alapvetően a mentőállomás korszerűsítését tartalmazza. Lényegi 
eleme az új kistérségi központi orvosi ügyeleti rendelő építése. A mentőállomás és az új 
ügyeleti rendelő műszaki átadása kapcsán felmerült ez a probléma. Felvették a kapcsolatot a 
tervezővel, aki az Országos Mentőszolgálat által kijelölt szervezet volt. A hivatal a statikustól 
árajánlatot kért. A statikus szakvéleménye pénzbe kerül. Az árajánlatot a Kistérségi Társulás 
elé kell terjeszteni. Ha tisztázódik, hogy ezt az összeget ki fizeti ki, akkor lehet továbblépni. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület az Egészségügyi és Szociális Bizottság 
által tett határozati javaslatról azzal, hogy a határidő 2007. szeptember 30. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a napirendhez tartozó határozati 
javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
225/A/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

1. A Képviselő-testület tudomásul veszi a Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi 
Társulás tevékenységéről és a munkaszervezet feladatainak ellátásáról szóló 
beszámolót. 

 
2. A Képviselő-testület a polgármesteri hivatal létszámát 2007. január 1-től a jelenlegi 

98 fő helyett 99 főben állapítja meg. A létrejövő új státusszal kapcsolatos személyi 
juttatásokat teljes egészében a Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás 
biztosítja a területfejlesztési ügyintéző feladatainak ellátásához. 
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3. A képviselő-testület jóváhagyja a Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás 
társulási megállapodásának módosítását a melléklet szerint. Felhatalmazza 
Komárom Város polgármesterét, hogy a társulási tanács ülésén képviselje az alábbi 
álláspontot:  

 
a. A Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás a tevékenységét 

határozatlan ideig végezze. 
b. A társulás közösen ellátandó feladatai sorába kerüljenek be a szociális 

alapellátási feladatok is. 
 

Határidő:   azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 
4.  A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy készítsen elő egy olyan 

külön megállapodást, amely azon beruházások tulajdonviszonyait rendezi, 
amelyeket részben önkormányzati pénzekből valósított meg a kistérségi társulás. 

 
   Határidő:   2007. június 30. 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 5. A Képviselő-testület a pályázat keretében megvalósult központi ügyelet – 

mentőállomás - műszaki átadása során felmerült szakmai problémák megoldása 
érdekében felkéri a kistérségi társulást, hogy szakvélemény igénybevétele lehetőségéről 
döntsön. 

 
   Határidő: 2007. szeptember 30. 
   Felelős:   Zatykó János polgármester 
       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
Zatykó János: Az előterjesztés másik részében a kistérségi társulás megállapodásáról kell 
dönteni. 
 
Dr. Halász Károly: A kiegészítő anyag úgy készült el, hogy azt nem csak Komárom Város 
Önkormányzata, hanem valamennyi település önkormányzata tárgyalja, ezért is pontozták ki a 
település neve. A döntés arról szól, hogy a Képviselő-testület jóváhagyja a kistérségi társulás 
módosított társulási megállapodását. A módosított megállapodási társulásban szerepelnének új 
feladatok, az egyik ilyen a szociális ellátás, mely tartalmazza a jelzőrendszeres házi 
segítségnyújtást, a másik a kulturális feladatok. A többi, megfogalmazott feladat más 
települést érint. 
 
Zatykó János: A határozati javaslat 1-2. pontjában „Komárom” szó szerepel, a 3. pontban 
pedig szociális ellátás és kulturális feladatok. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a jelzőrendszeres 
házi segítségnyújtás első mondatát módosítani javasolta úgy, hogy „a feladatellátásra 
szakosodott és már országos referenciával” szövegrész törlendő, helyette „a pályázatot elnyert 
szolgáltatóval kötött szerződés alapján láthatja el a társulás” szövegrész kerül.  
 
Zatykó János: Az előterjesztést a Kistérségi Társulás tárgyalja és eldönti, hogy kivel szeretné 
ezt a feladatot megvalósíttatni. 
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Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az Egészségügyi Bizottság egyöntetűen egyetértett azzal, hogy a 
pályázaton elnyert szolgáltatóval kössenek szerződést. 
 
Zatykó János: A Kistérségi Társulás megtárgyalja az előterjesztést, majd az Képviselő-testület 
elé kerül. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
225/B/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

1. Komárom Város Önkormányzata a melléklet szerint jóváhagyja Komárom-Bábolna 
Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Megállapodását. 

 
2. Komárom Város Önkormányzata a már meglévő mikrotársulásai mellett részt kíván 

venni az alábbi tevékenységek mikrotársulás formájában történő ellátásában:  
- házi segítségnyújtás, 
- jelzőrendszeres házi segítségnyújtás, 
- támogató szolgálat, 
- közművelődési, közgyűjteményi és mozgó könyvtári feladatok 

 
3. Az önkormányzat a második pontban meghatározott újonnan felvállalt 

tevékenységek szerződés alapján történő közös ellátását a szociális és gyermekjóléti 
alapellátási feladatok vonatkozásában 2007. január 31-ig megkezdi; az ehhez 
szükséges szerződéseket a társönkormányzatokkal megköti. 

 
4. A közoktatási feladatok ellátása vonatkozásában a közös tevékenységet 2007. 

szeptember 1-ig megkezdi; az ehhez szükséges szerződéseket megköti. 
 
 
   Határidő:   azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 
13. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés 

közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az 
önkormányzati beruházások állásáról, az önkormányzat likviditási 
helyzetéről, a bizottságok munkájáról, döntéseiről. 

 
                                     Előadó: Zatykó János polgármester      
 
 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
 
Zatykó János: A 158/A/2006. számú határozatra tett jelentés alapján Dulai Lászlóné nem 
fogadta el a Képviselő-testület ajánlatát. Javasolja, hogy a Képviselő-testület helyezze 
hatályon kívül ezt a határozatot. 
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- A Képviselő-testület a 158/A/2006. számú határozatot 18 igen szavazattal hatályon kívül 
helyezte. 
 
226/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

A Képviselő-testület a 158/A/2006(IX.21.) számú határozatát hatályon kívül 
helyezi. 

 
    Határidő:   azonnal 
    Felelős:     Zatykó János polgármester 
                 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
Dömötör Andrásné: Kérdése, mi volt az oka, hogy az ÁNTSZ-től az azbeszttel kapcsolatos 
szakvélemény még nem érkezett meg? 
 
Zatykó János: Az előterjesztés összeállítása után érkezett meg az ÁNTSZ véleménye. 
Tájékoztatja a testületet, hogy eredetileg a Selye János Kórházban 44 ágyas a belgyógyászat, 
25 ágyas a sebészet, 25 ágyas a szülészet, 15 ágyas a gyermekosztály. 
A változás szerint a 109 ágy megmarad, de néggyel kevesebb lesz a belgyógyászati ágy, 
helyette 4 intenzív ágy lesz. 
Az előző Képviselő-testületi ülésen 1 M Ft-ot határoztak meg önrészként. Az összeget a 2006. 
évi pályázati keretből 200 E Ft-tal kell megemelni.  
Kéri, hogy a Képviselő-testület a határozati javaslatot fogadja el. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
227/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

Komárom Város Önkormányzata az UNDT – 2006. pályázat közintézmények 
energetikai felmérésének támogatása tárgyában hozott 200/D/2006 (XI. 23.) számú 
határozatának utolsó mondatát az alábbiak szerint módosítja: A megvalósítási 
tanulmányterv készítéséhez szükséges 1.2 M Ft-os önrészt a 2006. évi pályázati keretből 
biztosítja. 

 
   Határidő:   azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 
Takács József: Az Oktatási Bizottság tárgyalta a sajátos nevelési igényű gyermekek korai 
fejlesztési csoportja létrehozását. A szülők elmondták, hogy a városban nincs olyan óvoda, 
ahova a gyermekeiket elvihetnék képzésre. 
A előterjesztésben leírtakat is ellentmondásosnak tartja. 
 
Dr. Halász Károly: A Képviselő-testület korábban felkérte a Hivatalt, hogy vizsgálja meg 
annak lehetőségét, hogy a megyei önkormányzattal együttműködve hogyan lehet ezt a gondot 
megoldani. A városban 5-8 gyermek van, akinél ez súlyos problémát okoz. A feladat 
megoldása nem kötelező önkormányzati feladat. Ennek ellenére a testület döntése alapján 
tárgyalásokat folytatnak már jelenleg is a Móra Iskola vezetésével, hiszen ebben az iskolában 
található a megfelelő szakértelem. A gyermekek mellé – a fogyatékosságuknak megfelelő – 
szakembert is alkalmazni kell.  
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Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Sor került egy rendkívüli Egészségügyi és Szociális 
Bizottsági ülésre, mivel Dr. Skála Ferenc kérte, hogy a továbbiakban munkáját vállalkozóként 
láthassa el. A probléma megoldódott, ezért nem szerepel az előterjesztés testület előtt. 
Szerződést kötöttek az Egészségügyi Alapellátási Szolgálattal és 2007. január 2-től Dr. Skála 
Ferenc munkáját közalkalmazottként folytatja. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a beszámolóról. 
 
- A Képviselő-testület a beszámolót 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
228/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

A Képviselő-testület a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti 
fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati 
beruházások állásáról, a bizottságok munkájáról, döntéseiről szóló beszámolót 
elfogadja. 

 
   Határidő:   azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 
15. E g y e b e k. 
 
 

a/ Tájékoztató a 2006. évi iskolatej programról.     
  

Előadó:  Zatykó János polgármester 
 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 
Zatykó János: Az Oktatási és a Pénzügyi Bizottság az előterjesztést tárgyalta, a határozati 
javaslatokat elfogadásra ajánlja. Tájékoztatja a Képviselő-testületet az iskolatej programról. 
Kérdés, hozzászólás nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
229/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

1. A Képviselő-testület a 2006. évi iskolatej programról szóló beszámolót elfogadja. 
2. Komárom Város Önkormányzata 2007. évben is részt kíván venni az iskolatej 

programban.  
3. A Képviselő-testület minden igénylő általános iskolai tanuló (1170 fő) részére juttat 

iskolatejet, az ehhez szükséges 6.270.000,- Ft összeget a 2007. évi költségvetésében 
biztosítja. 

4. A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy kösse meg a szerződést a 
szállítóval és intézkedjék a támogatási összegek igényléséről. 

 
 
   Határidő:   azonnal, ill. a 2007. évi költségvetés jóváhagyása 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
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b/ Intézményvezetői álláshely meghirdetése.     
   
Előadó: Zatykó János polgármester 

 
 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság az előterjesztést elfogadásra ajánlja. 
Kérdés, hozzászólás nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
230/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

A Képviselő-testület a melléklet szerint pályázatot hirdet a Területi és Krízis Gondozási 
Központ vezetői álláshelyére. 

 
   Határidő:    azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 

c/ A Komáromi 2555/1 és a 034 hrsz-ú ingatlanok átvétele. 
 

Előadó: Zatykó János polgármester        
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 

 
 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Műszaki és Pénzügyi Bizottság. A bizottságok 
véleményét a kiegészítő anyag tartalmazza. 
Kérdés, hozzászólás nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
231/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

1.  a., A Képviselő-testület a komáromi 2555/1 hrsz-ú ingatlant 1.500.000,-Ft +Áfa 
értéken megvásárolja  a SOLUM Zrt. -től,, azzal, hogy  a területen lévő HTO tartály 
eltávolítása és a terület rekultivációja elvégezve a SOLUM Zrt feladata.  

 
b., A Képviselő-testület megbízza a Polgármester és a Címzetes főjegyző urakat az 
ingatlan átvétele tárgyában a megállapodás aláírására.  
 
c., Utasítja a Polgármesteri Hivatalt az átvett  ingatlan kivett közút művelési- ágra 
történő átminősíttetésére, és önkormányzati rendelet módosítás előkészítésére, 
továbbá a rendelet megalkotása után  az ingatlan Komárom Város 
Önkormányzatának forgalomképtelen vagyonában történő nyilvántartásba vételére.  

 
 Határidő: 2007. június 30. 
 Felelős:   Zatykó János  
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 2. a., A Képviselő-testület a komáromi 034 hrsz-ú ingatlant térítésmentesen átveszi a 
Komáromi Mezőgazdasági Termelőszövetkezettől és az átvételt követően az út 
kátyúzását a Polgármesteri Hivatal elvégezteti. 

       
b., A Képviselő-testület megbízza a Polgármester és a Címzetes főjegyző urakat a 
megállapodás aláírására az ingatlan átvétele tárgyában. 

       
c., Utasítja a Hivatalt az átvett  ingatlan kivett közút művelési- ágra történő 
átminősíttetésére, és önkormányzati rendelet módosítás előkészítésére, továbbá a 
rendelet megalkotása után  az ingatlan Komárom Város Önkormányzatának 
forgalomképtelen vagyonában történő nyilvántartásba vételére.  

   
   Határidő:   azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 

3.  Komárom Város Önkormányzata kezdeményezzen a Komáromi Mg Tsz-el  
egyeztető tárgyalást a komáromi 066 hrsz   -  a jelenleg saját használatú üzemi 
útként nyilvántartott - út  közforgalom részére  történő igénybevételére.  
A megállapodásban feltételként szerepeljen, hogy az állategészségügyi szabályok 
betartása miatt  az út  használata időszakosan a közforgalom elöl lezárásra kerülhet.  

   
   Határidő: azonnal 
   Felelős:    Zatykó János polgármester 
         Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 

d/ Csonka Gábor komáromi lakos telek-kiegészítés iránti kérelme.   
  

Előadó: Zatykó János polgármester 
                         Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi Bizottság és javasolta, hogy a telket 
1.500 Ft/m2 áron értékesítsék. 
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a kiegészítő anyagban szereplő határozati 
javaslatról. 
 

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
232/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

A Képviselő-testület a komáromi 2800 hrsz-ú 2496 m2 nagyságú ingatlan megosztását 
nem támogatja. Az ingatlant megvételre felajánlja Csonka Gábor Komárom, Tópart 
6/B.szám alatti lakosnak 1500,-Ft/ m2 + áfa értéken. 

 
   Határidő:   azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
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e/ Az Ipari Park csapadékvíz elvezetéséhez szükséges területek megvétele. 
   
Előadó: Zatykó János polgármester 

                         Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
 
Zatykó János: A Képviselő-testület 1999-ben vállalta, hogy a csapadékvíz elvezetését 
megoldja. A bizottsági ajánlás alapján az 1975. hrsz-ú út területért 1600 Ft/m2, az 1973/A. 
ingatlan területéből 3600 Ft/m2 árat javasolnak elfogadásra. 
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
233/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 
 A Képviselő-testület a komáromi 1975  hrsz-ú ingatlant 1.600 Ft/ m2  értéken 

megvásárolja Szajkó Jánosné Komárom,  Tompa M. u. 1, Dr. Mihola Gyula Sopron, 
Mező u. 2., és Dr. Mihola Gábor Hévíz Petőfi u. 3 szám alatti lakosoktól.  
A Képviselő-testület a komáromi 1973 hrsz-ú társas üdülőingatlan területéből a 
megosztást követően 260m2-t megvásárol 3.600 Ft/m2 értéken  –melynek 
tulajdonosai Dr. Mihola Gyula Sopron Mező u. 2., Dr. Mihola Gábor Hévíz, Petőfi u. 
3. és  Váradi István Komárom Klapka György út 51-53. szám alatti lakosok. Az 
adás-vételi szerződés megkötésére a társasüdülő közösség által benyújtott közgyűlési 
határozat alapján kerül sor. A Képviselő-testület megbízza a Polgármester és 
Címzetes főjegyző urakat az adásvételi szerződés aláírására az ingatlanok  megvétele  
tárgyában .   

             Utasítja a Polgármesteri Hivatalt az átvett  ingatlan kivett közút művelési - ágra 
történő átminősíttetésére, és önkormányzati rendelet módosítás előkészítésére az 
ingatlan Komárom Város Önkormányzatának forgalomképtelen vagyonában történő 
nyilvántartásba vétele érdekében.  

 
 

      Határidő: A telekmegosztás jóváhagyó határozat jogerőre emelkedését követő 
                                 30 napon belül 

    Felelős:   Zatykó János polgármester 
                  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 

f/ Utazás 2007. Kiállításon részvétel. (Megyei Önkormányzat támogatás iránti 
kérelme.)  

 
Előadó: Zatykó János polgármester  

 
 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: Ismerteti a határozati javaslatot. 
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
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234/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 
 A Képviselő-testület a 2007. évi költségvetésben 500.000 Ft támogatást biztosít a 

Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzat részére az Utazás 2007 Nemzetközi 
idegenforgalmi kiállításon megyei stand állításához és működtetéséhez. 

 
   Határidő:   azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 

g/ Komáromi „Tűzvédelemért” közalapítvány alapító okirata módosítása.  
  

Előadó: Zatykó János polgármester 
 
 
 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: Az előterjesztést az Ügyrendi Bizottság tárgyalta. Az előterjesztésben szerepelő 
személyi javaslatokat egyeztette. 
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
235/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

1., Komárom Város Képviselő-testülete a “Tűzvédelemért” Komárom Közalapítvány 
alapító okirata 6.1. pontját az alábbiak szerint módosítja: 
“A kuratórium elnöke: Simon István, Komárom Város Hivatásos Önkormányzati 
Tűzoltósága parancsnoka (2900 Komárom, Csokonai u. 19. 1/4.).” 

 
2., Komárom Város Képviselő-testülete a “Tűzvédelemért” Komárom Közalapítvány 

alapító okirata 6.2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 
“A Kuratórium tagjai: Andrási Mihályné, NOKIA Komárom Kft. (szül.: Halász Éva 
2900 Komárom, Csillag ltp. 42.), Áy József, Mocsa község polgármestere (2911 
Mocsa, Dózsa Gy. u. 51.), Karánsebesy Lukács, Almásfüzitő község polgármestere 
(2931 Almásfüzitő, Petőfi tér 4/4.), Sárai János, Komárom Város Önkormányzata 
képviselője (2921 Komárom, Dózsa Gy. u. 26.). 

 
3. Komárom Város Képviselő-testülete a “Tűzvédelemért” Komárom Közalapítvány 

alapító okirata 6.3. pontját az alábbiak szerint módosítja: 
“A kuratórium elnökének és tagjainak megbízatása 2010. december 31. napjáig szól. 
Az elnök és a tagok ismételten kijelölhetők.” 

 
 
   Határidő:   azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
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h/ A Magyar Máltai Szeretetszolgálat Játszótér- és Játszóház Programjának 
megvalósíthatósága Komáromban       

  
Előadó: Zatykó János polgármester 

                       Dr. Szeidl Bernadett aljegyző 
 
 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
 
Zatykó János: Az előterjesztést tárgyaló bizottságok véleményét a kiegészítő anyag 
tartalmazza. 
 
Sárai János: A Máltai Szeretetszolgálat vezetője kérte segítségét kérte 25 kerékpár 
Szentendréről Komáromba szállítása ügyében. A szállítást a Tűzoltóság ingyenesen végezte 
el. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
236/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

A Képviselő-testület támogatja a Magyar Máltai Szeretetszolgálat „Játszva 
megelőzni” Játszótér – és Játszóház Programját. Felkéri a hivatalt és a Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálat intézményvezetőjét, hogy a játszóház projektjét és az ezzel 
kapcsolatos „kezdet” adatlapot küldjék meg a Közép-Dunántúli Regionális Fejlesztési 
Ügynökségnek.  
Az elképzelés, mint Komárom Város Önkormányzata által megvalósítandó, a KD-
ROP pályázati forrásaiból finanszírozandó projekt szerepeljen. 

 
 
   Határidő:   azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 
 

i/ K-EMÖ Szakiskola és Szakközépiskola kérelme.     
  

Előadó: Zatykó János polgármester 
 
 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: Az Oktatási, Pénzügyi és a Műszaki Bizottság a határozati javaslat tárgyalta, 
véleményét a kiegészítő anyag tartalmazza. 
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
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 j./ Komárom Város közvilágítási szolgáltatási szerződése. 
 

Előadó: Zatykó János polgármester 
    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Győri István: A közvilágítás felújítására kötött szerződés 2006. december 31-én lejár. A 
szolgáltatási szerződés 2006. december 31-én lejár, ha 30 nappal előbb nem nyújtanak be 
módosítási kérelmet. A szolgáltatási szerződés módosítása iránti igényt bejelentették. A város 
lakosság által jelzett, kiégett lámpatestek cseréje nem történt meg határidőben, ezért egyeztető 
tárgyalást hívtak össze a szerződés módosításával kapcsolatban.  
A Műszaki és a Pénzügyi Bizottság is tárgyalt erről a témáról. 
Amennyiben a szerződést nem módosítják, akkor az egy évvel meghosszabbodik. A törvény 
erejénél fogva a szerződés 2007. június 30-án megszűnik. 
Az idő rövidsége miatt érdemben 2006. december 31-ig nem tudnak egy szerződést 
összeállítani és elfogadni. Az E.ON Zrt. a tárgyalások elején kijelentette, hogy 
szerződésmódosítás esetén kizárólag teljesítménydíjas szerződést hajlandó kötni. Az 
átalánydíjas szerződés mindenfajta költséget fedez (áramszolgáltatás díja, aktív- és passzív 
elemek karbantartási költségeit), tehát semmiféle egyéb terhet az önkormányzatra nem ró. Az 
E.ON Zrt. a karbantartási területet az elmúlt hónapokban átszervezte, ennek a változásnak az 
előnyeit eddig nem érezték. 
A tárgyaláson jelezték, hogy az önkormányzat ragaszkodik ahhoz, hogy helyi vállalkozóval, 
célszerűen az önkormányzat városgazdálkodási tevékenységet végző üzem által történjen az 
aktív elemek javítása. Ennek a javaslatnak az elfogadására az E.ON Zrt. ígéretet tett. 
A teljesítménydíjas elszámolás az energiaszolgáltatás tekintetében kedvezőbbnek tűnik. 
Külön szerződést kell kötni az aktív és a passzív elemek karbantartására. A karbantartási díj 
7,5 M Ft. A törvény által előírt javítási határidők nem változnak. 
A Műszaki és a Pénzügyi Bizottság úgy foglalt állást, hogy nem tartja célszerűnek és 
kivitelezhetőnek új szerződések elkészítését és megkötését. Javasolja, hogy a jelenlegi, 
átalánydíjas közvilágítási szerződést hosszabbítsák meg azzal, hogy a város igényt tart annak 
az ígéretnek a teljesítésére, hogy az E.ON Rt. javító cége a városi alvállalkozóval – a Saxum 
Kft-vel – végezteti el a javításokat. 
A város energiagazdálkodási tevékenységéről április hónapban szerepel egy napirend a 
munkatervben. Júniusra olyan helyzetbe kerül az önkormányzat, hogy akár szolgáltatót is 
válthat. Erre az időpontra információkhoz juthat és felkészült lesz a mért teljesítménydíjas 
szolgáltatás igénybevételére. A szerződés meghosszabbodása mellett már most fel kell 
szólítani az E.ON Rt-t arra, hogy a mérőhelyek pontos helyéről nyilatkozzon és azok 
költségvonzatát bocsássa rendelkezésre. Ha az önkormányzat teljesítménydíj után fizet, akkor 
szeretné tudni, hogy milyen teljesítmény után fizet és pontosan mennyit fizetnek. 
A bizottságok javasolják a szerződés meghosszabbítását és tartsanak igényt a helyi szolgáltató 
részvételére a javítások tekintetében. 
A szerződés automatikusan egy évre hosszabbodik meg, de a törvény megszünteti 2007. 
június 30-án. 
 
Sárai János: A helyi szolgáltató fel van készülve a feladatra? 
 
Bertalanits István: A személyi feltételek adottak a Saxum Kft-nél. Kosaras gépkocsija nincs a 
Saxum Kft-nek, de bérleti szerződéssel hozzájuthatnak. Egy-két héten belül saját gépkocsit is 
vásárolhatnak, az ezzel kapcsolatos tárgyalás folyamatban van. 
A bejelentésre zöld szám bevezetése célszerű lenne. Ennek feltétele egy üzenetrögzítős 
telefon megléte. Aktív elemek cseréjéről van szó, tehát a hálózathoz nem nyúlnak hozzá. 
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Dömötör Andrásné: A város lakossága több reklamációja is indokolja ezt a változtatást. A 
megoldás nem a Képviselő-testületen és a hivatalon múlott, hanem a szerződő fél nem 
teljesítette a szerződésben foglaltakat. 
 
Dr. Szöllősy Ferenc: Az elhangzottak alapján a határozati javaslata a következő: A Képviselő-
testület az E.ON RT. és az Önkormányzat közötti jelenlegi közvilágítási szolgáltatási 
szerződés meghosszabbításáról dönt azzal, hogy megállapítja, hogy az a törvény erejénél 
fogva 2007. június 30-al megszűnik. A Képviselő-testület kéri az E.ON Rt-t arra, hogy az 
aktív elemek karbantartására komáromi vállalkozóval kössön – 2007. január 1-i hatállyal – 
alvállalkozói szerződést, aki a lakossági bejelentéseket helyi számon is fogadni tudja. A 
Képviselő-testület felkéri továbbá a szolgáltatót arra, hogy a mérőhelyek pontos helyének 
felmérését végezze el, azok költségeiről az önkormányzatot tájékoztassa. 
 
Győri István: A bizottsági ülésen konkrétan a Saxum Kft. neve hangzott el, hiszen ez az 
egyetlen cégük van, melyre közvetlen ráhatással lehetnek.  
Szeretné a bizottság elérni azt is, hogy a javítási határidők lerövidülnének. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról azzal, hogy a 
Saxum Kft-t nevezik meg helyi szolgáltatóként. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
237/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 
 A Képviselő-testület elvben támogatja a K-EMÖ Szakiskolája és Szakközépiskola 

MOL tanműhelyének átalakítását. Felkéri az intézmény vezetőjét, hogy a 2007. évi 
városi költségvetés elfogadásáig keresse az egyéb anyagi források bevonása 
lehetőségét. Továbbá felkéri a Polgármesteri Hivatal vezetését, hogy nyújtsanak 
segítséget az intézményvezetésnek az ipari park vállalataival való tárgyalásai során. 

 
   Határidő:   azonnal, ill. a 2007. évi költségvetés elfogadása 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 
 
  k., TELETANK KFT. kérelme a komáromi 807/9. hrsz-ú ingatlan megosztása 
  iránt. 
 
  Előadó: Zatykó János polgármester 
     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
  /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Győri István: A Műszaki és a Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
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238/2006.(XII.22.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

1. A Képviselő-testület az E-ON Zrt. és Komárom Város Önkormányzata között 
jelenlegi közvilágítási közszolgáltatási szerződés meghosszabbításáról dönt azzal, 
hogy megállapítja, hogy az a törvény erejénél fogva 2007. június 30-ával 
megszűnik.  

2. A Képviselő-testület kéri az E-ON Zrt-t arra, hogy az aktív elemek karbantartására a 
Saxum Kft-vel kössön 2007. január 1-i hatállyal alvállalkozási szerződést – azzal, 
hogy a lakossági bejelentéseket helyi számon is fogadni tudja. 

3. A Képviselő-testület felkéri az E-ON Zrt-t, a mérőhelyek pontos helye felmérését 
végezze el és azok költségeiről tájékoztassa az önkormányzatot. 

 
   Határidő:   azonnal 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 
 
  l., Kérdések, bejelentések. 
 
 
Zatykó János: Komárom Város Önkormányzata újsága havonta jelenik meg. Kéri a 
Képviselő-testületet, engedélyezze, hogy a január-február havi számot megrendeljék, hiszen 
ennek költsége a 2007. évi költségvetést terheli. 
 
Dr. Molnár Attila: Véleménye szerint a Kérdések, bejelentések napirendi pont keretében ne 
döntsenek ilyen témában. Ki kell kérni a Közművelődési és Sport Bizottság véleményét is. A 
témáról a következő testületi ülésen is tárgyalhatnak. 
 
Zatykó János: A polgármester saját hatáskörben is dönthetne erről a témáról, de nem szerette 
volna a képviselőket utólag támogatni. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A Műszaki és a Pénzügyi Bizottság ülésén felvetődött az 
Ipari Szakiskola iskolaorvosi rendelő problémája. Az iskolában egy rendelő van váróterem és 
WC nélkül. A törvény előírja, hogy minden egyes iskolában ki kell alakítani a rendelőt.  Kéri, 
hogy ebben a témában készüljön felmérés és előterjesztés, a várótermek kialakítása költségét 
pedig szerepeltessék a költségvetésben. 
 
Zatykó János: Kéri, hogy a bizottsági ülésen elhangzottaknak megfelelően a Polgármesteri 
Hivatal foglalkozzon a feladattal. 
 
Győri István: A Műszaki Bizottság véleménye volt, hogy meg kell vizsgálni, hogy mire van 
szükség, milyen feltételekkel, milyen költségvetési igénnyel. Teljes körű felmérést kell 
végezni. 
A Plusz Áruház Ny-i oldalán a járdán beszakadt részek vannak, kéri javítását. 
Véleménye szerint a Nokiával kapcsolatban útjelző táblákat meg kell vizsgálni.  
Javasolja megvizsgálni a Nokia kijáró és az 1. számú út kereszteződésében jelzőlámpa 
elhelyezésének lehetőségét. 
 
Dr. Mészáros Gyula: A Térffy Gy. utcai esővíz elvezető csatorna rossz minőségben készült el. 
A hibát a kivitelező elismerte, megígérték a javítást. A nyáron a javítást megkezdték, de 
befejezésre nem került sor. Tudomása szerint a javításra a tervek már elkészültek. 
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Tudomása szerint a városi iskolák orvosi rendelőjében nincs várószoba. 
A Lengyár lakótelepi út ideiglenes kialakítása és murvázása megtörtént, de ez nem jelenthet 
hosszú távú megoldást.  
 
Dr. Kerekes Tibor: Az Összeférhetetlenségi és Vagyonnyilatkozat-kezelő Bizottság ülésén 
megvizsgálta a képviselők vagyonnyilatkozatait. A bizottság néhány formai hibát talált. 
Felhívja a képviselők figyelmét, hogy a bizottsági tagdíjakat adóköteles jövedelemként fel 
kell tüntetni. 
 
Dr. Molnár Attila: Az előző testületi ülésen a képviselő-testület nem fogadta el a 
beruházásokról szóló beszámolót. Mi lesz a sorsa az előterjesztésnek? 
Köszöni a hivatal munkatársának tájékoztatását a Csillag lakótelepi focipálya labdafogó 
rácsával kapcsolatos felvetésére. 
A Kocsis étterem – Bem József utcai gyalogátkelő kialakításában történt előrelépés? 
A Mártírok útja – Bem utca sarkára javasol elhelyezni egy, a gyalogátkelőhelyre 
figyelmeztető táblát. 
A Csillag lakótelepi játszótéren egy hinta összeszakadt, balesetveszélyes. 
A Bem József – Czuczor G. utca sarkán az „Egyirányú utca” táblát kidöntötték, kéri cseréjét. 
A Damjanich utcai lakók jelezték, hogy a gesztenyefák a villanyvezetékig érnek, kérték a 
faágak ritkítását. 
A Czuczor G. utcában lakók kérték, hogy a Sportcsarnok környékére hulladékgyűjtő 
edényeket helyezzenek ki, mivel rendezvények esetén nagyon sok itt a hulladék. 
A Lajta u. – Erdélyi u. – Ghyczy K. utca „kritikán” aluli, az utcák nem szerepelnek az 
útfelújítási tervekben. 
A Lajta u. – Czuczor G. – Jedlik Á. utca környékén nagyobb szél esetén a közvilágítás 
megszűnik. Kéri a probléma megvizsgálását. 
 
Dr. Szöllősy Ferenc: A Képviselő-testület előző ülésén nem fogadta el a beruházásokkal 
kapcsolatos beszámolót, de további feladatot nem határozott meg. A témáról az első félévben 
újra tárgyalni kell. 
 
Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A 26/1997.(IX.03.), az iskola-egészségügyről szóló miniszteri 
rendeletet, mely kimondja, hogy az iskolaorvosi rendelő az iskolán belül működik. Az iskolák 
többségében a rendelők az iskolán belül találhatók. Az Ipari Szakiskolában és a Közgazdasági 
Szakközépiskolából is a gyerekek az iskolaépületen kívül található rendelőbe járnak. A 
gyermekek csoportosan álldogálnak az épület előtt, ha szűrővizsgálaton vesznek részt.  
A Gábor Áron utcai lakók jelezték, hogy a panel felújítási programra jelentkeztek, kérdésük, 
mikor kezdik meg a munkát? 
 
Győri István: Új közbeszerzési eljárást kell kiírni ezekre a munkákra, ezért csúszik a felújítás 
kezdése. 
 
Dömötör Andrásné: A Saxum Kft. vezetőjével megbeszéléseket folytatott a város 
tisztaságával kapcsolatban. A módosított városgazdálkodási szerződéseket áttekintve 
megdöbbent a mulasztásokon. A szerződés alapján napi 5 fővel, napi 8 órában történik a 
takarítás. A köztisztaság feladaton belül a Saxum Kft. árajánlatot adott gépi útseprésre. A gépi 
úttisztításra benyújtott árajánlat 7.800 E Ft volt. A Saxum Kft. megbízást kapott a feladatra? 
Amennyiben igen, a jövőben ezt a feladatvállalását teljesítse pontosan. 
 
Takács József: Az 1. sz. főútvonal leágazásánál Szőnyben hiányos az aszfaltréteg. Kéri a 
balesetveszélyes út javítását. 



 43 

A Gyöngyvirág utca lakó jelezték, hogy a fák felső ágai elérik a villamos vezetéket, vihar 
esetén ez problémát okoz. Nem csak a Gyöngyvirág utcában, hanem a környék utcáiban is 
hasonló problémát tapasztalt. 
Az 1. sz. út két oldalán, a MOLAJ-ban lévő buszmegállókat nem cserélték ki. A 
buszmegállók jelenleg nincsenek megvilágítva. A két buszmegálló között nincs 
gyalogátkelőhely, ami szintén balesetveszélyes. 
 
Zatykó János: A költségvetésben 12 buszváró cseréjére szerepeltettek keretet. Amennyiben 
ezt a gyakorlatot tovább szeretnék folytatni, a 2007. évi költségvetésben újabb összegeket kell 
biztosítani. 
 
Sárai János: Nagyon szépnek tartja Komárom karácsonyi díszkivilágítását, de Szőnyben ez az 
idén szerényebbre sikeredett.  
 
Zatykó János: A dísz-kivilágítási elemek bővítésére ebben az évben 2 M Ft-ot szerepeltettek. 
Ha tovább szeretnék bővíteni a karácsonyi díszkivilágítást, akkor a költségvetésben újabb 
keretet kell biztosítani. 
 
Koppány Csaba: Az Arany J. u. 17. számú épület előtt korábban a parkoló autók miatt 
balesetveszélyes kihajtani a Poprád utcából. Az út szélessége itt jelentősen le is szűkült. 
A Petőfi Sándor Általános Iskolánál levették a Megállni tilos táblát, így most mindkét oldalon 
parkolnak az autók. Mielőtt súlyos baleset történik, a helyzetet rendezni kell. 
 
Zatykó János: Javasolja, hogy a forgalommal kapcsolatban szükséges lenne egy koncepció 
kidolgozása. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A lakosság részéről jelezték, hogy a terhesgondozó előtti 
járdaszakasz balesetveszélyes, kérik javítását.  
A képviselőknek, a hivatal munkatársainak és a város lakosságának boldog karácsonyt kíván. 
 
Horváth Gyula: Véleménye szerint 1956. emlékére Komárom város nagyon keveset fordított. 
Komárom szülötte, Dr. Pákh Tibor 15 év börtönbüntetést kapott. Október 18-án arra kérte, 
hogy az október 23. tiszteletére rendezett ünnepségen vegyen részt. A meghívást megköszönte 
annak ellenére, hogy Lengyelország köztársasági elnökével helyezett volna el koszorút a 
301-es parcellánál. 
A karácsonyi díszkivilágítással kapcsolatban javasolja, hogy ne kellemes ünnepeket hanem 
boldog, vagy áldott karácsony feliratot helyezzenek el a Szabadság téren. 
A Laktanya-köz 6-8. szám alatt 18 család él, a belső udvaron nincs világítás.  
A Hunyadi János utcában 8 hónap alatt nem sikerült egy gödröt feltölteni.  
A Gyár u. 80. sz. előtt a főút besüllyedt. 
A Péczeli u., Klapka Gy. u., Hunyadi u. lakosai jelezték, hogy a területen nagyon sok patkány 
van. 
A Hétvezér utcai lakásokban penészesedések vannak. Kéri, hogy ezt a problémát vizsgálják 
meg. 
 
Sárai János: A Városházánál hét közben nagyon nehezen lehet parkolót találni. Nehogy olyan 
megoldást keressenek, mely csökkenti a parkolók számát. 
 
Czita János: Koppánymonostor városrésszel kapcsolatban is hosszasan lehetne sorolni a 
felmerült problémákat. Tájékoztatja a Képviselő-testület, hogy a részönkormányzat az első 
ülésén a városrészt érintő problémákat összegyűjtötte és elkészítette javaslatát arra, hogy a 
2007. évi költségvetésben ezek a problémák orvoslásra kerüljenek. 
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Dr. Szöllősy Ferenc: Komárom város volt képviselője, a Pénzügyi Bizottság volt elnöke, 
Bojsza János úr elhunyt. Temetése 2006. június 29-én Pápán lesz. Az Önkormányzat táviratot, 
koszorút küld a temetésre. 
 
Zatykó János: A képviselőknek, a hivatal munkatársainak boldog karácsonyt kíván.  
Kívánja, hogy mindennapjaikat a békesség, a nyugalom hassa át. Az előttük álló 2007. évre 
sok sikert kíván mindenkinek. 
 
Több napirend nincs, Zatykó János polgármester a Képviselő-testület ülését berekeszti. 
 

Kmf. 
 
 
 

Dr. Szöllősy Ferenc       Zatykó János 
címzetes főjegyző       polgármester 
 
   
 


